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MEER WETEN? BEL TIJDENS KANTOORUREN: 0251-674433
WWW.VERSPREIDNET.NL INFO@VERSPREIDNET.NL

Mijdrecht: Omg. Aquamarijn/Topaas 

Mijdrecht: Omg. Fazant/Karekiet 

Wilnis: Omg. Herenweg/Zodde

Wij zijn op zoek naar serieuze

BEZORGERS/STERS

Ook zijn we met SPOED op zoek naar bezorgers voor

V.A.13 JAAR, AANMELDBONUS + HOGE VERDIENSTEN
ABCOUDE EN BAAMBRUGGE

LET OP

VOLGENDE WEEK UW ARTIKELEN 
EN ADVERTENTIES EERDER STUREN!

I.v.m. de FEESTDAGEN wordt de krant eerder gemaakt. 
Dus let op: de krant van woensdag 27 december wordt gemaakt 
op donderdag 23 en vrijdag 24 december

TEKSTEN EN FOTO’S kunnen uiterlijk donderdag 21 december 
voor 21.00 uur gemaild worden naar: redactiemijdrecht@meerbode.nl

ADVERTENTIES kunnen uiterlijk vrijdag 22 december 
voor 10.00 uur gemaild worden naar: info@meerbode.nl

11 december j.l. schetste de 
gemeente tijdens een drukbezochte 
inwonersbijeenkomst wat de aanpak 
is om te komen tot een permanente 
oplossing. De Baambrugse Zuwe is 
ooit ontstaan als een weg door een 
moerassig landschap. Die zachte 
ondergrond zorgt er voor dat de weg 
wegzakt. Door jaarlijks delen van de 
weg van een nieuwe laag asfalt te 
voorzien, blijft de weg net boven
het waterpeil van de naastgelegen 
sloten. Door de weg steeds op te 
hogen met een nieuwe laag asfalt
is op sommige plaatsen een pakket 
ontstaan van bijna twee meter. Dit 
geldt niet voor de eerste 900 meter, 
komende vanuit het dorp. Dit deel 
van de Baambrugse Zuwe is onder-
heid en zakt niet. 

Geen water
Afgelopen jaar is de waterleiding
van Vitens op verschillende locaties 
gebroken waardoor aanwonenden 
geen drinkwater meer kregen. De 
breuken ontstaan omdat de leidingen 
bijna aan het einde van hun levens-

duur zijn, gemaakt zijn van breekbaar 
cement, de ondergrond niet stabiel is 
en omdat constant het gewicht van 
het asfalt op de leidingen drukt. Om 
de leidingen te bereiken, moet water-
leidingsbedrijf Vitens dikke lagen 
asfalt openbreken. De weg moet 
daarom soms voor meerdere dagen 
worden afgesloten. 

Niet eenvoudig
Tijdens de inwonersbijeenkomst in 
De Boei liet wethouder Anja Vijselaar 
de ruim 60 aanwezigen weten dat
de gemeente wil stoppen met de 
aanpak waarbij de weg steeds weer 
iets wordt opgehoogd met een 
nieuwe laag asfalt. “We gaan grondig 
onderzoeken wat de mogelijkheden 
zijn om te komen tot een perma-
nente oplossing. We kijken daarbij 
ook hoe we de weg veiliger kunnen 
maken. Een oplossing zal niet 
eenvoudig zijn en een � ink bedrag 
kosten. Sinds de aanpak van het 
eerste deel van de weg, in 2012,
zijn er allerlei nieuwe materialen
en methoden ontwikkeld. We gaan 

onder andere onderzoeken of dat 
mogelijkheden biedt om tot een 
permanente oplossing te komen die 
eenvoudiger en voor minder geld uit 
te voeren is.” De verwachting is dat
de onderzoeken tussen de drie en 
negen maanden in beslag nemen. 
Aansluitend moet de gewenste 
oplossing worden uitgewerkt en zal 
de gemeenteraad worden gevraagd 
het benodigde budget ter beschik-
king te stellen. Als de raad akkoord is, 
kan op zijn vroegst in 2026 met het 
werk begonnen worden.

Waterleiding Vitens
Gezien de problemen met de water-
leiding en de leveringsplicht die 
Vitens heeft, start het waterleiding-
bedrijf een onderzoek om te kijken of 
de huidige cementen leiding wellicht 
vooruitlopend op de renovatie van 
de Baambrugse Zuwe kan worden 
vervangen. De leiding ligt nu onder 
de weg en Vitens gaat onder andere 
onderzoeken of aanleg naast de weg 
mogelijk is. Uiterlijk eind volgend jaar 
moet hier meer duidelijk over zijn. 
Met de gemeente is afgesproken dat 
als Vitens vooruitlopend op de reno-
vatie van de Zuwe de waterleiding 
vervangt, dit moet passen in de 
permanente aanpak die de gemeente 
kiest.

Vinkeveen - De gemeente gaat komende periode onderzoeken wat
de beste aanpak is om te komen tot een permanente oplossing voor de 
Baambrugse Zuwe. Door de slappe ondergrond verzakt de weg en komt 
hij soms deels onder water te staan. Ook dient de waterleiding onder de 
weg vervangen te worden.

n er oe  n r efi nitie e op ossin  
oor en e m r se e

Verloren
De Ronde Venen - Zondagmiddag 17 december rond 14.00 uur heb ik een 
motorritje gemaakt op mijn BMW 1100 GS. Vanuit Mijdrecht, Wilnis, Vinke-
veen, Ronde Hoep, Abcoude, via Gein-Zuid naar het Gooi. Onderweg is de 
rechterzijko� er van mijn motor gevallen. Hierin zat mijn brillenkoker met 
bril, een hoesje met Garmin 660, een motorslot en BMW regenkleding.
Wil de eerlijke vinder mij bellen: 0651280549. Alvast dank!   Peter Limburg

Bedankt
eerlijke vinder
Vinkeveen - Afgelopen week, bij het 
boodschappen doen, sloeg de schrik 
mij om het hart. Mijn mobiel zoek!
In het zelfde hoesje van mijn mobiel 
zaten ook mijn bankpas en rijbewijs. 

Snel naar huis, met de wens, hij ligt 
vast nog binnen. Maar nee! Mijn man 
zei: “Ik bel je wel even”. Dat leek mij 
onnodig omdat ik dacht mijn mobiel 
buiten verloren te hebben. Maar heel 
bijzonder, hij ging over in het halletje. 
Daar leg ik de mobiel ook weleens 
neer. Maar nee: wel geluid, echter 

geen mobiel te zien! Wat bleek, 
iemand had mijn mobiel in de brie-
venbus gedaan. Wat een opluchting! 
En alles zat er nog in! Hieruit blijkt
dat er gelukkig echt nog wel eerlijke 
mensen zijn. Nogmaals, heel hartelijk 
dank, onbekende vinder! 
Ria uit Vinkeveen
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Aanleveren van advertentie
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Wethouder Anja Vijselaar (De Ronde Venen) en gedeputeerde André van Schie 
(provincie Utrecht) tonen de toekomstige situatie van de N201.

Regio - Op 14 december 2023 onder-
tekenden de provincie Utrecht en 
gemeente De Ronde Venen een 
samenwerkingsovereenkomst om
het project Toekomst N201 te kunnen 
realiseren. Hiermee is de uitvoering 
van het project weer een stap dich-
terbij gekomen. Doel is om de leef-
baarheid, verkeersveiligheid en 
bereikbaarheid te verbeteren. Het 
gaat om het gedeelte van de N201 
tussen Amstelhoek en Vreeland.
In de overeenkomst staan afspraken 
over de verdeling van taken en 

verantwoordelijkheden tussen 
provincie en gemeente. Ook de 
gemeentelijke bijdrage is in de
overeenkomst vastgelegd.
Andre van Schie, gedeputeerde bij de 
provincie Utrecht: “Het ’strekken van 
de bocht’ in de N201, een wens van 
de gemeente en de omwonenden,
is vandaag weer een stap dichterbij 
gekomen. De leefbaarheid van de 
omwonenden én de veiligheid voor 
de weggebruiker zal �ink verbeteren. 
Ook de wensen van de gemeente 
voor een nieuw bedrijventerrein

Uitvoering Toekomst N201
stap dichterbij

komt hiermee een stap verder. Ook 
krijgt bereikbaarheid voor de �etsers 
vanuit Waverveen en het buiten-
gebied Polder Groot-Mijdrecht een 
impuls met de uitwerking van de 
motie �etstunnel.”
Wethouder Anja Vijselaar (mobiliteit): 
“Als college hebben wij als uitgangs-
punt een bereikbare, leefbare en 
verkeersveilige gemeente De Ronde 
Venen. Daarom is de strekking van de 
bocht bij Mijdrecht, het verbeteren 
van de op- en afritten en de geluids-
werende maatregelen bij Vinkeveen 
van groot belang voor ons. Wij zijn blij 
om weer een stap verder te zijn in dit 
project met de ondertekening van 
deze samenwerkingsovereenkomst.”

Verbeteren leefbaarheid, verkeers-
veiligheid en bereikbaarheid
Doel van het project Toekomst N201 
is om de leefbaarheid, de verkeers-
veiligheid en de bereikbaarheid voor 
de toekomst te verbeteren. Het gaat 
om het gedeelte van de N201 tussen 
Amstelhoek en Vreeland. Een groot 
gedeelte van het project ligt in de 
gemeente De Ronde Venen, het 
overige gedeelte in Stichtse Vecht.

Op 14 december 2022 hebben Provin-
ciale Staten ingestemd met het maat-
regelenpakket voor het project én is 
een motie aangenomen om een �ets-
tunnel toe te voegen bij Mijdrecht.
Het project Toekomst N201 omvat 

binnen de gemeentegrenzen van
De Ronde Venen twee ingrijpende 
wegaanpassingen: het strekken
van de bocht bij Mijdrecht en het 
verlengen van de op- en afritten bij 
de aansluiting Vinkeveen. Daarnaast 
wordt het �etspad breder en beter 
afgeschermd van de provinciale weg. 
Ook geluidswerende maatregelen en 
snelheidsverlaging op de kruisingen 
naar 60 km/uur gaan zorgen voor 
verbetering.

Participatie �etstunnel bij 
Mijdrecht
Met het aannemen van de motie
�etstunnel heeft Provinciale Staten 
opdracht gegeven voor een studie 
naar de locatie van een �etstunnel
en om deze te laten aansluiten bij de 
overige maatregelen. Voor de studie 
naar de locatie van de �etstunnel 
vragen we input uit de omgeving.

Uitvoeringsplanning
De planning van de uitvoering is 
afhankelijk van het doorlopen van 
diverse planologische procedures, 
grondaankoop en het verkrijgen
van de benodigde vergunningen.
We verwachten dat we in 2026-2027 
kunnen starten met het verlengen 
van de op- en afritten bij Vinkeveen. 
In 2028 hopen we de bocht bij
Mijdrecht te kunnen strekken. De 
nieuwe N201 zou dan in 2030 in zijn 
geheel gereed kunnen zijn.

Regio - Goed nieuws voor de
reizigers van Buurtbus 526. Vanaf
10 december 2023 rijdt de bus weer 
door Vinkeveen. Omdat de tijdelijke 
noodbrug in de Demmerik onge-
schikt is voor de Buurtbus, heeft de 
Buurtbusvereniging in overleg met 
de provincie en vervoerder Keolis 
een oplossing gevonden.

Ruimte in de dienstregeling
De bus rijdt nu richting Breukelen 
na de halte Mariaoord via de 
Heulweg terug naar de rotonde
bij Wilnis en van daaruit via de 
Oudhuijzerweg, Uitweg en de Ter 
Aase Zuwe naar Breukelen Station. 
De halte Breukelen Markt vervalt. 
Daardoor ontstaat er voldoende 
ruimte in de dienstregeling om
deze ronde in Vinkeveen te maken. 
Richting Uithoorn rijden we via de 

Heulweg naar de Herenweg en 
vervolgens over de Kerklaan, langs 
het Winkelcentrum en Reigerstraat 
naar Wilnis. Passagiers kunnen langs 
de route niet alleen bij de bushaltes 
instappen, maar als ze hun hand 
duidelijk opsteken, zal de chau�eur 
ter plaatse stoppen.

Wijziging in Amstelhoek
In de nieuwe dienstregeling per
10 december is ook een wijziging in 
Amstelhoek doorgevoerd. De halte 
Piet Heinlaan is verplaatst naar de 
Mijdrechtse Zuwe tegenover De 
Nostalgie (halte Ringdijk Tweede 
Bedijking). Om verkeersveiligheids-
redenen rijdt de bus niet meer door 
de Piet Heinlaan, maar buitenom. 
Dit levert ook een extra halte op
bij de busbaanbrug (halte Amstel-
kade).

Buurtbus 526 rijdt weer door 
Vinkeveen

De Ronde Venen - Het afgelopen jaar 
stond de fotoclub in het thema van 
het 25-jarig jubileum. Fotoworkshop 
De Ronde Venen is in september 
1998 opgericht door fotograaf Peter 
Turner om mensen met belangstel-
ling voor fotogra�e te helpen hun 
fotowerk te verbeteren, hun belang-
stelling te verbreden, en zo het 

plezier in hun hobby te vergroten. 
Peter gaf jarenlang een fotocursus
en aan de hand daarvan was zijn
plan een Fotoclub op te zetten.
Atie Westerdijk, lid vanaf het eerste 
uur, weet te vertellen dat ze zijn 
begonnen met een groepje van
15 personen. Digitale fotogra�e was 
toen nog niet echt aan de orde. In

2023 was het jubileumjaar voor 
Fotoworkshop De Ronde Venen

De Ronde Venen - Met jouw 
handelen kan je levens redden. 
Tenminste, als je de EHBO opleiding 
succesvol afrondt. En daar gaan wij 
samen voor zorgen! Zodat jij na het 
afronden van de cursus alle levens-
reddende handelingen met 
vertrouwen kan uitvoeren. Wil je 
graag weten wat je kunt doen bij 
een ongeval? Onze EHBO-opleiding 
is geschikt voor iedereen die niet 
met lege handen wil staan als er iets 
gebeurt. Tijdens de EHBO-opleiding 
leer je hoe je in elke situatie hulp 
kunt verlenen, van geruststellen, 
wondverzorging, handelen bij 
kleine ongevallen, waarschuwen 
van de professionele hulpdiensten, 
tot stabiele zijligging en reani-
meren. Hierbij krijg je theoretische
scholing, maar ook observeren, 

communiceren en vaardigheden.
De opleiding zal worden gegeven 
op vijf dinsdagavonden t.w.
9, 16, 23 en 30 januari en 6 februari. 
Op 13 februari is het examen.
Het EHBO diploma is inclusief 
(kinder) reanimatie en AED. 
De opleidingscursus zal gegeven 
worden in EHBO gebouw op
Pijlstaartlaan 1a te Vinkeveen.
In het gebouw is een ventilatie-
systeem aanwezig. Wilt je meer 
informatie of je aanmelden dan kan 
je bellen 0297-564192, mailen naar 
ehbolucasvinkeveen@gmail.com. 
Als je een aanvullende zorgverzeke-
ring hebt, worden EHBO-cursussen 
met een certi�caat van Het Oranje 
Kruis veelal tot 100% vergoed. De 
hoogte van de vergoeding kan per 
zorgverzekeraar verschillen.

Waarom een EHBO opleiding 
Levensreddend Handelen?

de loop der jaren zijn technieken
en camera’s steeds uitgebreider 
geworden. Niet te vergeten de 
bewerkingsprogramma’s voor de 
digitale foto’s. 
In de 25 jaren die zijn verstreken zijn 
er veel fotogra�sche avonden en 
safari’s geweest, zelfs ook naar Duits-
land. Het jubileum werd afgelopen 
maart gevierd in de Willisstee, een 
weekend waarin een expositie werd 
getoond met foto’s van De Ronde 
Venen. Twee projectgroepen hebben 
beiden een fotoboek samengesteld 
met verschillende themas’s in De 
Ronde Venen. Tevens zijn deze foto’s 
getoond tijdens ‘Kom in de Kas’ en in 
diverse winkels in Wilnis.
Nu kijken ze weer vooruit naar de 
Open Avond op 15 januari 2024. 
Gastspreker: de Vinkeveense
fotograaf Marcel van Balken.
Voor meer informatie, kijk op onze 
website: www.fotoworkshopdrv.nl.

Mijdrecht - Op zatermiddag 23 
december zal het Barbershopkwartet 
‘Born in Brighton’ het winkelend 
publiek in Mijdrecht verblijden
met hun aanwezigheid op diverse 
locaties. Jan, Remco, Albert en Frans 
zingen vierstemmig a capella vrolijke 
en sfeervolle kerstsongs. ‘Rudolf the 

Red-nosed Reindeer’, ‘Winter Wonder-
land’, ‘Jingle-Bell Rock’, ‘Oh Holy Night’ 
en ‘Let It Snow’ is een kleine greep
uit hun repertoire. De heren zijn er 
klaar voor en verheugen zich op een 
aantal gezellige mini kerstoptredens 
op diverse locaties in het centrum 
van Mijdrecht.

Kerstsfeer in Close Harmony
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RICK FM
•  Woensdag 20 december is er weer een 
nieuwe uitzending van Jeugdcaroussel.
Het kinder-radioprogramma, voor en door 
kinderen op Rick FM, is er weer met een 
nieuw programma van 18.00 - 19.00 uur.
De vaste presentatie is in handen van Valerie, Anna en Thijs.
Gastpresentatoren zijn Lotte, Kiki en Dylan. Dit programma, ook voor 
volwassenen, is vanaf groep 6. Ze worden begeleid door Ria Tammer
en Astrid van Zelst. Kees Hoogervorst doet de techniek. 
Wat komt er allemaal in het programma?
Kevin Giebing, brandweerman van de brandweerkazerne Uithoorn, komt 
praten over vuurwerk en veiligheid tijdens de feestdagen en het beroep 
brandweerman. Een recept om iets lekkers te maken met bastogne-
koeken. De Knutseltip van Astrid is kerstballen maken met viltwol. 
Eugenie de Bruijn is er ook weer met leuke Kinderactiviteiten en Kinder-
uitjes in Uithoorn, De Kwakel en omstreken. In het programma is er ook 
leuke muziek die ze zelf uitzoeken en verzoeknummers.
•  Zondag 24 december: ‘Sport & Co’, 11.00 - 13.00 uur
1e uur:  Herhaling van het interview van Peter Zijerveld, oud-prof-
wielrenner en tot voor een paar jaar de talentcoach van de KNWU,
met wielrenner Enzo Leijnse. 
2e uur:  Herhaling van het interview van Linda van Rekum - De Beij,
voorzitter van honk- en softbalvereniging Thamen, met het oud-jeugd-
lid van Thamen, honkballer Mike Groen. 

Speciale radioprogramma’s tijdens de Kerstdagen:
• Maandag 25 december (eerste kerstdag)
 -   ‘Sport & Co’ (13.00 - 14.00 uur)

Sportoverzicht 2023. Interviews met trainers en coaches van
Legmeervogels, KDO, RKDES en FC Aalsmeer.

 -   ‘Happy Hour Kerstspecial’ (15.00 - 18.00 uur)
Drie uur lang genieten van Kerst-soul en disco.

 -   ‘Back to the 70’s, 70’s Kerst Top 30’ (21.00 - 23.00 uur)
De 70’s Top 30 Kerstnummers, gekozen door de stemmers. 

• Dinsdag 26 december (tweede kerstdag)
 -   ‘Sport & Co’ (13.00 - 14.00 uur)

Sportoverzicht 2023. Interviews met trainers en coaches van
Qui Vive Dames en Heren, Thamen Honk- en Softbal, Greenpark
Handbal Aalsmeer, AKU en UWTC.

Het Rick FM-team wenst u Fijne Kerstdagen!
Ook tijdens de Kerstdagen is Rick FM, dé lokale omroep voor Uithoorn
en De Kwakel actief met natuurlijk veel Kerstmuziek. Met ruim zestig 
enthousiaste vrijwilligers zenden we 24 uur per dag, de hele week uit.
Er is veel aandacht voor lokaal nieuws, sport, kunst, cultuur, evene-
menten en lokale politiek. Daarnaast natuurlijk een variëteit aan 
muziekprogramma’s.
Bij Rick FM is er altijd plaats voor gemotiveerde en enthousiaste mede-
werkers. Interesse om mee te werken aan onze werkzaamheden en
activiteiten? Neem dan contact met ons op! Rick FM werkt uitsluitend
met vrijwillige medewerkers en heeft geen betaalde functies. Kom ons 
helpen met het presenteren van programma’s, techniek en onderhoud 
van de apparatuur en systemen. Meewerken bij de nieuwsredactie en 
medewerkers die social media en de promotie en evenementen en
activiteiten verzorgen. Meer informatie op de website:
www.rickfm.nl/vacatures/content/page?995

Het complete Rick FM weekoverzicht, van radioprogramma’s, programma-
informatie en actueel nieuws over de programma’s, met o.a. interviews en 
gasten: op de website www.rickfm.nl, Facebook en X (voorheen Twitter).
De radioprogramma’s zijn tot 14 dagen na de uitzending ook terug te 
luisteren via uitzending gemist; https://www.rickfm.nl/radiogemist/overzicht

Uithoorn - Met het zingen van het 
lied ‘Dona Nobis Pacem’ (‘Geef ons 
vrede’) werd vorige week dinsdag-
ochtend de kerststallententoonstel-
ling in De Schutse o�  cieel geopend. 
Het gelegenheidskoor bestond uit 
zo’n vijftien mannen en vrouwen en 
werd begeleid door Harry op de 
piano. Dirigente Gusta liet het koor 
de laatste zin uit het ‘Agnus Dei’ zelfs 
in canon zingen, wat erg mooi klonk. 
Na de prachtige klanken konden de 
aanwezigen een kopje ko�  e drinken 
en rustig de kerststallen bekijken.
Meer dan tachtig opstellingen van 
het traditionele kerstverhaal zijn er te 
zien. Sommigen zijn heel eenvoudig 
met alleen Jozef, Maria en baby 
Jezus. Anderen zijn juist erg uitge-
breid met de wijzen uit het oosten, 
de herders, engelen en dieren.
Ook het materiaal waarvan ze zijn 
gemaakt verschilt van palmbladeren, 
jute of wilgentenen tot bougies. 
Sommige � guren zijn heel statig, 
anderen juist aandoenlijk. Het is een 
bijzondere collectie die ter beschik-
king is gesteld door Bert Hilhorst uit 

Amsterdam. De verzamelaar is koster 
van de Hofkerk van de Martelaren 
van Gorkum en heeft zo’n 450 kerst-
stallen in zijn bezit. “De kerststallen 
komen van over de hele wereld 
bijvoorbeeld uit China, Burkina Faso, 
Mongolië en Zimbabwe. Aan hun 
kleding kun je vaak herkennen waar 
ze vandaan komen,” vertelt Henny, 
één van de negen leden van de kerst-
stallencommissie. “Elk land heeft zijn 
eigen expressie, maar het kerstver-
haal leeft overal,” vult coördinator 
Marja aan, die zelf de beeldengroep 
van gerecycled materiaal uit Indo-
nesië erg mooi vindt.

Geschiedenis
Achthonderd jaar geleden maakte 
Franciscus van Assisi in een Italiaanse 
grot voor het eerst een kerststal met 
levende mensen en dieren om het 
verhaal van de geboorte van Jezus 
voor de ongeletterde bevolking tot 
leven te laten komen. Een traditie 
was geboren. Maar tijdens de Franse 
revolutie werden kerststallen 
verboden. De mensen gingen thuis 

Kerststallen van
over de hele wereld

kerst vieren en maakten hun eigen 
poppetjes. Deze Santons werden 
gezien als speelgoed en oogluikend 
toegestaan. “Mensen gingen hun 
eigen dorp namaken met de bakker, 
de slager en de dorpsgek. Dat bracht 
ons op het idee om ook een Santon 
te maken,” vertelt Marja. Onder het 
nagemaakte schuine dak van De 
Schutse gaan de dominees en kerk-
leden in de vorm van houten poppe-
tjes die ze van zichzelf gemaakt 
hebben, richting de kribbe. “Hee dat 
ben jij toch?”, herkent iemand Marja 
tussen de � guurtjes.

Open
Met de kerststallententoonstelling 
hopen de commissieleden dat 
mensen zich welkom voelen in de 
kerk. “De kerk is een plek voor 
iedereen. We willen openstaan voor 
alle mensen. Er is een tafel waaraan
je ko�  e kunt drinken en een goed 
gesprek kunt hebben of juist even 
rustig naar mooie muziek kan luis-
teren. We willen een rustplek zijn,” legt 
Marja uit. De gemeenteleden voelen 
zich erg betrokken bij het project, 
want er moeten dagelijks mensen 
aanwezig zijn. Leerlingen van
’t Startnest zullen de tentoonstelling 
bezoeken en ook de ouderen van de 
Bilderdijkhof en het Hoge Heem gaan 
langskomen. Medeorganisator Henri-
ette wil mensen nog uitnodigen voor 
een speciale middag. “Op zaterdag
6 januari komt Hans van Rijssen 
tussen de kerststallen vertellen over 
de ster van Bethlehem en de wijzen 
uit het oosten. De middag is vrij 
toegankelijk en begint om half drie.”
De kerststallententoonstelling in
De Schutse aan de Mérodelaan is te 
zien tot en met 29 december, van 
maandag tot en met zaterdag van
11.00 tot 16.00 uur. Kijk voor meer 
informatie op www.pkn-uithoorn.nl.

De Kwakel - Op zaterdag
16 december 2023 heeft Tavenu
een swingend kerstconcert gegeven 
in het dorpshuis in De Kwakel. Het 
orkest van Tavenu liet een aantal 
sfeervolle kerstnummers horen, 
afgewisseld door swingende kerst-
muziek. Het gastoptreden van
Annemarie Stolwijk viel ook erg
in de smaak bij het publiek. De 
toeschouwers zongen of klapten 
enthousiast mee.

Op dinsdag 9 januari 2024 vanaf 
19.30 uur houdt Tavenu een muzi-
kale speeddate in het dorpshuis in 
De Kwakel. Daar kunt u kennismaken 
met de verschillende blaas- en slag-
werkinstrumenten van het orkest en 
van de slagwerkgroep. Ook mag u 
de instrumenten van de steelband 
uitproberen. Kom gerust langs, als
u een nieuwe muzikale hobby wilt 
uitproberen of een oude wilt 
hervatten.

Swingend Tavenu kerstconcert

Uithoorn - Als het aan Amicitia ligt, 
krijgen we een vreugdevolle Kerst. 
Vrijdagavond 15 december j.l. zong 
het oratoriumkoor onder leiding van 
dirigent Toon de Graaf in een uitver-
kochte Schutse twee werken waarin 
de vreugde centraal staat: de
‘Coronation Anthems’ van Händel
– vreugde over de kroning van een 
nieuwe koning – en het ‘Magni� cat’ 
van Rutter – de lofzang van Maria 
waarin zij haar vreugde uitzingt over 
een ander soort koning...

Theatrale Händel
Amicitia kon heel goed overweg met 
de theatrale koormuziek van Händel, 
die hij componeerde voor de kroning 
van George II in 1727. De orkestrale 
inleiding van het bekende ‘Zadok the 
Priest’ werd op magisch wijze gereali-
seerd door het onvolprezen Prome-

nade Orkest. Het klonk gedragen, 
verwachtingsvol, geheimzinnig, 
direct gevolgd door de eerste, zeer 
krachtige uitbarsting van het koor – 
en het publiek wist meteen: dit is 
goed, dit wordt een prachtige avond. 
En dat werd het ook.

Afwisseling van koor en sopraan 
Een vondst was het om de Anthems 
af te wisselen met twee aria’s uit de 
‘Messiah’ van Händel. De stralende 
stem van sopraan Titia van Heyst, 
zonder overmatig vibrato, vulde met 
gemak De Schutse. In ‘Rejoice greatly’ 
viel naast het gemak van zingen haar 
expressie op, zoals een heerlijke, 
extra ‘duw’ op het ‘Shout!’ - daar 
wordt een mens blij van. Nu eens 
zong Amicitia licht stromend, innig, 
dan weer krachtiger, van ingehouden 
vreugde naar uitbundigheid. In de 

Een vreugdevolle kerst
met Amicitia

triomfantelijke laatste Anthem 
droegen orgel, trompetgeschal en 
tromgero� el bij aan de feestvreugde.

Swingen met Rutter 
John Rutter (1945) liet zich voor zijn 
‘Magni� cat’ inspireren door de vreug-
devolle feestdagen voor Maria in o.a. 
Spanje, waar mensen de straat op 
gaan om met dans en processies de 
Jonkvrouw te eren. Het moet dus 
swingen – en dat deed het! Een 
‘heupwiegend’ AMICITIA wist het 
jazzy, ‘verende’ karakter van het stuk 
uitstekend voor het voetlicht te 
brengen.

Zachte krachten
Maria zingt over ‘zachte krachten’ die 
overwinnen, maar daar is wel dege-
lijk krácht voor nodig. In het ‘Fecit 
potentiam’ (‘Hij heeft zijn kracht 
getoond’) verklankten de mannen-
stemmen die kracht op indrukwek-
kende wijze. In de andere delen had 
sopraan Titia van Heyst een groot 
aandeel: haar stem mengde prachtig 
met die van het koor en waar nodig 
kwam zij er met veel souplesse
stralend bovenuit. In het slotdeel 
keerde de swingende beginmelodie 
weer terug en voerden koor en 
orkest het publiek naar een
extatische climax, gevolgd door
een ovationeel applaus.
De chemie tussen Amicitia en
dirigent Toon de Graaf en niet te 
vergeten repetitor Eric-Jan Joosse
– de stille kracht – is na Amicitia die 
‘Petite Messe Solennelle’ van Rossini 
zingt, begeleid door harmonium en 
twee vleugels.
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Mijdrecht - Van 4 januari t/m 5 maart 
exposeert Monique Ho�mans in 
gezondheidscentrum Croonstadt. 
Monique is al meer dan 20 jaar lid 
van Atelier de Kromme Mijdrecht.
Ze krijgt hier van verschillende 
docenten les. Zelf heeft ze ook les 
gegeven. Naast haar opdrachten is 
Monique ook actief met het samen 
tekenen en schilderen, zowel indivi-
dueel als met een groep.

Monique heeft de Gra�sche MTS en 
de Vrije Kunstacademie Leuwen-
burgh in Amsterdam gevolgd. Na het 
gebruik van vele mediums door de 
jaren heen, vindt zij nu haar passie in 
het werken met pastel, zowel in krijt 
als met potloden. Haar kracht zit in 
haar geduld. Monique werkt ook in 
opdracht, u kunt hiervoor contact 
opnemen met haar via haar e-mail-
adres: ho�manskunst@gmail.com.

Monique Hoffmans exposeert bij 
gezondheidscentrum Croonstadt

Vinkeveen - Op dinsdagavond
12 december heeft de gemeente
een inloopavond gehouden voor
de bewoners en ondernemers van
de Demmerik over de nieuwe brug
die het ‘Fokkersbruggetje’ moet 
vervangen. Deze brug, die ter hoogte 
van het Arkenpark Mur ligt, is in mei 
2023 acuut afgesloten vanwege 
verzakkingen. Sindsdien ligt er een 
noodbrug en wordt er gewerkt aan 
een de�nitieve oplossing. Tijdens de 
inloopavond, die plaatsvond in het 
Spoorhuis Vinkeveen, zijn de verschil-
lende varianten voor de nieuwe brug 
getoond.

Verloop van de avond
De bezoekers konden aan de hand 
van grote posters en verschillende 

stands kennismaken met de diverse 
varianten die onderzocht zijn. De 
gemeente besprak met de bezoekers 
hoe de brug gebruikt wordt en wat
de wensen zijn voor de doorvaart.
Zo werd duidelijk hoe de gemeente 
tot de drie technische oplossingen en 
de voorkeursvariant is gekomen. Ook 
werd er informatie gegeven over de 
periode waarin de brug gebouwd 
wordt, afhankelijk van de aanbeste-
ding zal dit in het tweede kwartaal 
van 2024 worden. Er was volop ruimte 
voor vragen en de bezoekers werden 
op de hoogte gebracht van de verdere 
communicatie over de uitvoering.

Voorkeursvariant van de gemeente
De gemeente heeft een voorkeurs-
variant gekozen voor de brug. Deze 

Inloopavond nieuwe ‘Fokkers-
bruggetje’ geeft duidelijkheid

variant is gebaseerd op onderzoek 
naar de verschillende opties en
de wensen van de bewoners. De 
gemeente heeft hiervoor een enquête 
gehouden en met de inwoners 
keukentafelgesprekken gevoerd. 
Wethouder Anja Vijselaar (Mobiliteit): 
“De voorkeur van de gemeente gaat 
uit naar de variant met twee tussen-
steunpunten. Deze optie biedt diverse 
voordelen, zoals het handhaven van 
de hoogte voor de doorvaart en het 
benutten van de bestaande palen. Zo 
komen we tegemoet aan de wens van 
de bewoners.”

Fijne sfeer en positieve geluiden
De inloopavond over de brug 
Demmerik gaf duidelijkheid. De 
bezoekers reageerden positief
op de voorkeursvariant en kregen 
duidelijke antwoorden op hun vragen. 
Naast de verschillende stands, was er 
ook plenair uitleg gegeven over de 
voorkeursvariant van de brug, de 
planning en het onderhoud van de 
weg.
De gemeente heeft toegezegd om 
nogmaals een bewonersavond te 
houden op het moment dat de�nitief 
bekend is wanneer de brug wordt 
aangelegd. De gemeente wil dan 
samen met de inwoners de omlei-
dingsroute en hoe wij de woningen 
bereikbaar houden bespreken.
Individueel zal de gemeente de 
ondernemers bezoeken die aan de 
Demmerik gevestigd zijn.
Tot slot waren er individuele 
gesprekken en was het voor de
bewoners van de Demmerik ook
een �jn moment van samenkomen.

Het ‘Fokkersbruggetje’ in Vinkeveen.

Grote opkomst
Kerstborrel De Adelaar
Vinkeveen - Afgelopen zaterdag
16 december was de voormalige 
Adelaar locatie in Vinkeveen in kersts-
feren. Het organiserend Oranje 
Comité Vinkeveen had het terrein aan 
de Herenweg omgebouwd tot een 
heus versierd kerstplein met kraam-
pjes, een draaimolen, draaiorgel en 
eet- en drinkmogelijkheden. Eenieder 
die het centrumplan een warm hart 
toedraagt was uitgenodigd.

Plaquette
Ter gelegenheid van het startsein 
voor de verdere ontwikkeling van
de Centrumplannen, onthulde 
wethouder Anja Vijselaar samen
met ontwikkelaar Mark van Vliet
een plaquette.
Wilt u meer weten over het
Centrum- en Mobiliteitsplan, ga
dan naar www.derondevenen.nl/
centrumplanvinkeveen.

Wilnis/de Hoef - De Zonnebloem-
gasten van Wilnis/de Hoef maakten dit 
jaar zelf hun Kerststukjes. Op maandag 
11 december gingen de gasten uit de 
Hoef aan de slag bij Christa Snoek in 
Vrouwenakker en de dinsdag erna 

waren de Wilnisse gasten aan de 
beurt, die gingen naar de Firma 
Ruizendaal in Waverveen. Heel veel 
gezelligheid, iedereen was lekker druk 
bezig en het resultaat mocht er wezen. 
De Kerstdagen kunnen komen.

Zonnebloemgasten
maken kerststukjes

De Ronde Venen - Een school moet 
een veilige plek zijn en leerlingen en 
docenten een prettige leer- en werk-
omgeving bieden. Om de veiligheid 
te waarborgen heeft woensdag
13 december een kluisjescontrole 
plaatsgevonden bij het VLC in
Mijdrecht en Vinkeveen. De controle 
was met name gericht op de aan-
wezigheid van vuurwerk, maar er is 
ook gekeken naar wapens of drugs. 
Tijdens de controle is niets aan-
getro�en. De kluisjes zijn gecontro-
leerd door de schoolconciërges in 

aanwezigheid van politie en handha-
vers. Zij waren erbij om vragen te 
beantwoorden of om verdere actie te 
ondernemen indien er iets strafbaars 
zou zijn aangetro�en. De controle 
van kluisjes vindt met enige regel-
maat plaats en is met name bedoeld 
om te controleren of de regels 
worden nageleefd. Op grond van het 
reglement en het schoolveiligheids-
plan hebben de scholen het recht 
om op gezette tijden de kluisjes te 
controleren. Het is niet toegestaan 
vuurwerk in de kluisjes op te slaan, of 

Kluisjescontrole bij VLC in 
Mijdrecht en Vinkeveen

het nu voor eigen gebruik is of om
te verhandelen.
Burgemeester Maarten Divendal: 
“Samen met het Veenlanden College 
hebben we de behoefte om bezit 
van en handel in vuurwerk op de 
middelbare school tegen te gaan. De 
kluisjescontrole is een goed middel 
om te controleren of dit ook lukt. Ik 
ben dan ook blij dat er niets is 
aangetro�en”.
Conrector Annemieke Schutte van 
het Veenlanden College sluit zich 
daarbij aan: “Uit de controle blijkt
dat de leerlingen zich prima aan de 
afspraken houden. We zijn dan ook 
trots op ze en gaan met vertrouwen 
het jaar 2024 in”.

Vinkeveen - Afgelopen zaterdag 
bracht de Carnavals Vereniging
‘De Vinkeveense Steupels’ een
onverwachts gezellig kerstoptreden 
ten gehore in Maria Oord, Vinkeveen. 
Met hun harmonieuze klanken
en feestelijke sfeer wisten zij de
bewoners te vermaken en in de kerst-

stemming te brengen. Tal van Steupel 
acts kwamen voorbij, zoals: Jan Smit, 
Wesley Bronkhorst, Manke Nelis en 
Marianne Weber. Een mix van tradi-
tionele kerstliederen en eigentijdse 
hits, allemaal met een vleugje eigen-
heid van De Vinkeveense Steupels. 
Het sfeervolle Maria Oord bood het 

Sfeervol Kerstoptreden van
De Vinkeveense Steupels in Maria Oord

perfecte decor voor dit kerstspek-
takel. De zaal was goed gevuld met 
bewoners en hun familie. Tijdens het 
optreden brachten De Vinkeveense 
Steupels niet alleen muzikaal talent 
maar ook een dosis humor en inter-
actie met het publiek. Zo zong André 
Hazes zijn hit ‘Eenzame Kerst’ vanuit 
een ware gevangenis. Het uurtje 
vloog voorbij terwijl de groep zorgde 
voor een onvergetelijk kerstmoment 
voor de Vinkeveense ouderen.
Na a�oop waren de reacties louter 
positief en werden ze alweer 
gevraagd om volgend jaar terug
te komen. Een bezoeker merkte op:
“Dit is precies wat we nodig hadden 
om in de kerststemming te komen. 
Vooral na het optreden van Simone 
Kleinsma, waar luidkeels werd 
meegezongen. De Vinkeveense
Steupels gaven de bewoners van 
Maria Oord net het ene zetje extra.”
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Uithoorn - “Psst, psst, heb je het al 
gehoord, ‘Il est né, hij is geboren...” – 
geheimzinnig en verwonderd
�uisterend brachten bariton Maarten 
Koningsberger en het Matangi Strijk-
kwartet het bekende Franse kerstlied 
‘Il est né le divin enfant’ ten gehore. 
Het was maar één van de vele hoog-
tepunten van het kerstconcert van de 
SCAU (Stichting Culturele Activiteiten 
Uithoorn) op zondag 17 december j.l. 
In een volle Schutse genoot het 
publiek van een lichtvoetig en kleur-
rijk kerstconcert in een bijzondere 
bezetting: één zanger en vier strijkers.

Jonge god van 68
Maarten Koningsberger is onder-

tussen 68 jaar, maar zijn stem is nog 
zo soepel als van een jonge god.
Zijn expressiviteit en zijn dictie zijn 
onovertro�en: Duits, Engels, Frans, 
het maakt niet uit, het is allemaal
zeer goed te verstaan. Hij gaf zelf 
korte en humoristische toelichtingen 
op de liederen van het afwisselende 
programma: van klassiek (Brahms) tot 
romantisch (Reinecke en Reger) en 
van het Franse chanson (Edith Piaf ) 
tot Amerikaanse ‘zwijmel’-liederen, 
zoals ‘Sleighride’ (met meegebrachte 
‘jingle bells’!) en ‘Let it snow’. Als je 
zwijmelt, moet je niet �auw zijn en 
het met overgave doen – en dat deed 
hij dan ook. Als toegift zong hij ‘I am 
dreaming of a White Christmas’, 

Kleurrijke kerst met 
Koningsberger en Matangi

waarbij het publiek spontaan mee 
ging zingen en neuriën. Hij schuwde 
ook het scherpe randje niet: in een 
kerstverhaal van Godfried Bomans
en een lied van Jules de Korte klonk 
kritiek door op zelfgenoegzaamheid 
en op de macht van het geld. 

Strijkende vrienden
Voor de begeleiding had hij zijn
strijkende vrienden en vriendinnen 
van het Matangi Strijkkwartet meege-
nomen. Dit gerenommeerde kwartet 
van wereldklasse bestaat volgend 
jaar 25 jaar. Maria-Paula Majoor 
(eerste viool), Hannelore de Vuyst 
(tweede viool), Karsten Kleijer 
(altviool) en Arno van der Vuurst 
(cello) speelden zeer precies en 
expressief prachtige arrangementen 
van henzelf en van o.a. Erik van der 
Wur� (1945-2014), de vaste arrangeur 
van Herman van Veen. Daarnaast 
speelden zij ook ‘solo’ zonder dat er 
iemand doorheen zong: intieme, 
sfeervolle kamermuziek van
Schubert, Mendelssohn en Beet-
hoven. Om stil van te worden.

Volgende keer 
Op 21 januari 2024 is het volgende 
evenement van de SCAU: dan neemt 
verhalenverteller Eric Borrias het 
publiek mee naar het Tibet van de 
11de eeuw. We maken kennis met de 
historische �guur Milarepa. Zijn weg 
naar verlichting is nog altijd een bron 
van inspiratie.

Uithoorn - Op woensdag 13 
december ontving wethouder Ferry 
Hoekstra het verslag van een ‘toegan-
kelijkheidsschouw’ van Uithoorn en 
De Kwakel. In het verslag delen Wim 
van der Laan en Elfriede Henraat van 
de DUS! Actiefgroep hun indrukken 
tijdens een wandeling door beide 
dorpen. Op 28 oktober hield DUS! 
Actiefgroep een wandeling door de 
gemeente om te beoordelen hoe 
toegankelijk de openbare ruimte, 
gebouwen en winkels in de gemeente 
Uithoorn zijn. Vooral het Amstelplein, 
het Zijdelwaardplein, rondom het 
Hoge Heem en dorpscentrum De 
Kwakel werden beoordeeld. In haar 
verslag van de ‘schouw’ noteerde de 
groep wat zij tegenkwam aan belem-
meringen en obstakels voor rolstoe-
lers, blinden, slechtzienden en 
ouderen met een wandelstok of 
rollator. Wethouder Ferry Hoekstra: “Je 
realiseert je niet altijd wat er ontbreekt 

in de openbare ruimte voor mensen 
die minder goed bewegen, zien of 
afhankelijk zijn van een rolstoel of een 
geleidestok. Het is goed om dat te 
bese�en. Dit verslag helpt ons om
de buitenruimte onder de loep te 
nemen. Ik roep alle ondernemers in 
Uithoorn en De Kwakel op om eens 
goed te kijken welke mogelijkheden 
er zijn in uw pand of winkel om deze 
groep inwoners te helpen.” Een goed 
voorbeeld is de motie over de ‘Hoge-
Nood-app’ die onlangs werd aange-
nomen. Met deze app kan men op de 
mobiele telefoon het dichtstbijzijnde 
openbare of semi-openbare toilet 
vinden. DUS! Actiefgroep pleit ervoor 
dat ook invalidetoiletten in openbare 
gebouwen van de gemeente worden 
opgenomen in de HogeNood app. 
Volgend jaar maakt de DUS! Actief-
groep een rondje om te kijken wat
er ten goede is veranderd voor deze 
groepen inwoners.

Toegankelijkheidswandeling
door Uithoorn en De Kwakel

Uithoorn - Per 1 januari 2024 zullen 
Johan en Ingrid van Tol afscheid 
nemen van hun grootschalige winkel 
in dierbenodigdheden Van Tol Dier XL 
te Uithoorn.
Van Tol is al vele jaren een begrip in 
Uithoorn en omstreken. De familie 
Van Tol startte 132 jaar geleden een 

handel in meelproducten en foerage, 
in de loop der jaren uitgebreid met 
overige dierbenodigdheden.
Johan kwam 39 jaar geleden als 
vierde generatie in het bedrijf en 
startte een dierenspeciaalzaak aan 
het Zijdelwaardplein en later een 
tweede winkel aan het Amstelplein.

Johan en Ingrid van Tol nemen 
afscheid van Van Tol Dier XL

In 2014 werden de twee dieren-
speciaalzaken ingeruild voor één 
grootschalige vestiging aan de 
Wiegerbruinlaan in Uithoorn.
Deze prachtige winkel werd onder 
de huidige naam Van Tol Dier XL 
uitgebouwd tot een toonaangevende 
grootschalige dierenspeciaalzaak, 
met een compleet aanbod voor alle 
dierenliefhebbers.
Van Tol Dier XL maakt deel uit van 
een samenwerkingsverband en 
Johan en Ingrid van Tol dragen hun 
mooie winkel over aan een andere 
grootschalige ondernemer uit deze 
organisatie. De winkel zal onveran-
derd en onder dezelfde naam worden 
voortgezet. Ook het team blijft onver-
anderd, dus de klant zal op dezelfde 
prettige wijze en met dezelfde service 
worden geholpen, door de bekende 
deskundige medewerkers.
De familie Van Tol dankt alle klanten 
voor het vertrouwen en is ervan over-
tuigd dat onder de nieuwe eigenaar 
de winkel op een uitstekende manier 
voortgezet zal worden.

Johan en Ingrid Van Tol dragen het stokje van Van Tol Dier XL over.

Wim van der Laan en Elfriede Henraat (DUS! Actiefgroep) overhandigen het
rapport van hun toegankelijkheidsschouw aan wethouder Ferry Hoekstra (rechts).

Uithoorn - De gemeenteraad van 
Uithoorn/De Kwakel heeft tijdens de 
raadsvergadering unaniem de Nota 
Bestaanszekerheid aangenomen. 
Hierin staat onder andere dat meer 
huishoudens recht hebben op de 
minimaregelingen van de gemeente 
Uithoorn. Voorheen waren de rege-
lingen alleen bestemd voor inwoners 
die een inkomen hebben tot plus-
minus 120 procent van de bijstands-
norm. Nu komen ook inwoners in 
aanmerking die een inkomen hebben 
tot 130 procent van de bijstandsnorm. 
Wethouder José de Robles: “Dit bete-
kent dat je nu meer inkomen mag 
hebben om gebruik te kunnen maken 
van onze potjes en regelingen. Denk 
bijvoorbeeld aan de energietoeslag,
de collectieve zorgverzekering of de 
computerregeling. Dat is natuurlijk 
heel mooi nieuws. Want steeds meer 
inwoners komen �nancieel in de knel. 
Of erger, ze komen maandelijks struc-
tureel geld tekort. Deze mensen leiden 
een onzeker bestaan met veel stress. 
Het is tijd om dit te veranderen. Want 
leven met geldstress, daar kiest 
niemand voor. Het overkomt je.”

Kwetsbare situaties 
De Nota Bestaanszekerheid gaat 
verder dan alleen het aanpakken van 
armoede en schulden. Bestaanszeker-
heid houdt in dat iedereen de zeker-
heid moet hebben (en recht heeft) op 
voldoende en voorspelbaar inkomen, 
een woning en toegang tot onderwijs 
en zorg. 
De gemeente weet dat juist inwoners 
die ondersteuning het hardst nodig 
hebben de weg naar hulp niet altijd 

weten te vinden. “Ook hiervoor 
moeten we meer aandacht hebben. 
Bijvoorbeeld hoe we mensen in een 
kwetsbare situatie meer proactief 
kunnen vinden én ondersteunen. 
Daarin werken we nauw samen met 
onze sociale partners, zoals ‘Uithoorn 
voor Elkaar’. Zij hebben immers veel 
contact met de doelgroep. Ook speelt 
goede communicatie een grote rol
bij het bereiken van inwoners,” legt
de wethouder uit.

Energietoeslag
De afgelopen tijd zijn bij de gemeente 
veel vragen binnengekomen over de 
energietoeslag. De wethouder is dan 
ook blij dat de gemeenteraad het 
voorstel over de energietoeslag heeft 
vastgesteld. Hierin staat dat inwoners 
met een inkomen tot 130 procent van 
het wettelijke minimumloon eenmalig 
een bedrag van 800 euro krijgen voor 
de hoge energiekosten. Het kan dus 
zijn dat inwoners die voorheen niet in 
aanmerking kwamen er nu wel recht 
op hebben.

Kijk voor meer informatie op
www.uithoorn.nl/energietoeslag2023.
Inwoners die er zelf niet uitkomen, 
kunnen bellen met de gemeente. Of 
een afspraak maken bij het ‘Financieel 
Café’ van ‘Uithoorn voor Elkaar’. 
Geopend elke dinsdag van 09.00 tot 
11.00 uur. Locatie: De Kuyper, Kuyper-
laan 50 in Uithoorn. Op donderdag van 
14.00 - 16.00 uur. In de even weken is 
er ook ‘Financieel Café’ in de Biblio-
theek Uithoorn, Marktplein 65. Bel met 
Uithoorn voor Elkaar: (0297) 303044, of 
mail naar info@uithoornvoorelkaar.nu.

Meer huishoudens
recht op minimaregelingen

Uithoorn - Roei-en kanovereniging 
URKV Michiel de Ruyter organiseert 
op 1 januari 2024 weer de nieuwjaars-

duik bij de vereniging in Uithoorn. 
Voor alle inwoners (12+ jaar en in
het bezit van een zwemdiploma) van 

Nieuwjaarsduik in de Amstel, 
wie durft?

Uithoorn, De Kwakel en omstreken. 
Dus niet helemaal naar Scheve-
ningen maar gewoon de Unox 
Nieuwjaarsduik om de hoek in de 
Amstel, Amsteldijk - Zuid 253 in 
Uithoorn. De inloop begint om 12.00 
uur met het inschrijven van de deel-
nemers. Onder begeleiding van DJ 
Fabian volgt de warming-up met een 
�inke beat. Om 13.00 uur wordt er 
gesprongen. Na a�oop staat de ‘koek 
en zopie’ klaar. Kom springen, kom 
aanmoedigen en kom elkaar 
gelukkig nieuwjaar wensen. Voor
de durfal die in de origineelste out�t 
komt ligt er een prachtige prijs klaar! 
Meld je vooraf aan op https://www.
mdr.nu/nieuwjaarsduik-2024 of stuur 
een email naar nieuwjaarsduik@
mdr.nu. Deelname kost € 4,50
(inclusief een kop erwtensoep en
de ‘famous’ oranje Unox muts).
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De Ronde Venen - Voedselbank De 
Ronde Venen is er voor alle inwoners 
van Gemeente De Ronde Venen die 
door welke oorzaak dan ook tijdelijk 
�nancieel niet kunnen rondkomen. 
Voor het jaar 2024 zijn er nieuwe 
criteria vastgesteld. Je krijgt, als je 
voldoet aan onderstaande criteria, 
elke week voor ten minste drie 
dagen voedsel (brood, groente, e.d.) 
ter aanvulling op datgene wat jij zelf 
nog kan kopen. Per huishouden 
wordt elke week een hoeveelheid 
voedsel verstrekt waarvan de grootte 
is afgestemd op het aantal huis-
genoten. In 2024 kom je in aan-
merking voor voedsel als het netto 
maandinkomen dat je na aftrek van 
allerlei kosten per saldo overhoudt 
minder is dan de uitkomst van de 
navolgende berekening.

Basisbedrag
Een basisbedrag per huishouden ten 
bedrage van € 200 plus nog eens per 
€ 115 per inwonend persoon.
De Voedselbank maakt geen onder-
scheid tussen volwassenen en 
kinderen. Elk mens telt.
Met netto bedoelen we natuurlijk:
na aftrek van allerlei lasten zoals 
huur, energie, zorgverzekering, etc. 
Als jouw huishouden bestaat uit
1 persoon dan krijgt je dus wekelijks 
een hoeveelheid voedsel als je netto 
maandinkomen minder is dan € 315 
(= € 200 + € 115). En bij vier personen 
krijgt je dus voedsel als jouw netto 
maandinkomen minder is dan € 660 
(= € 200 + 4 x € 115).

Voedselpakket
Om de gang naar de Voedselbank 
nog makkelijk te maken, wordt in 
principe iedereen die zich meldt, 
voor een periode van tenminste
1 maand sowieso met een voedsel-
pakket geholpen! Makkelijker 
kunnen wij het niet maken. Gewoon 
doen als je denkt dat het nodig is.
Pas na ongeveer een maand word je 
netto-inkomen aan de hand van 
bankgegevens en dergelijke �nan-
ciële stukken getoetst. De Voedsel-
bank helpt je daarbij uiteraard.
Kom je in aanmerking voor voedsel-
hulp dan wordt samen met jou 
onderzocht op welke wijze een 
permanente oplossing voor jou kan 
worden verkregen. Bijvoorbeeld
door samen allerlei toeslagen en/of 
subsidies aan te vragen of �scale 
problemen op te lossen. Maar ook 
met advies hoe je met jouw geld 
moet omgaan. Dit noemen wij
‘Geen pakket zonder traject’.
De Voedselbank streeft ernaar dat
jij binnen een periode van drie jaar 
zonder ondersteuning van onze 
Voedselbank weer rond kan komen.

Kledingbank
Aan de Voedselbank is ook een 
Kledingbank verbonden. Kom je in 

aanmerking voor Voedsel dan kom
je ook in aanmerking voor Kleding.
Er is een ruime keus van uitstekende 
kleding. Scheelt weer in de uitgaven.

Schaamte?
Tja, het komt nog steeds voor.
Het is echt niet nodig. Er zijn zo veel 
redenen waardoor je in armoede 
kunt geraken. Soms door eigen 
schuld, soms door pure pech. Het 
maakt allemaal niet uit. Het gaat 
erom dat je zo snel mogelijk weer op 
eigen benen kunt staan. Je doet je 
echt tekort indien je de mogelijk-
heden van onze Voedselbank niet 
gebruikt: voedsel, begeleiding, 
contact met lotgenoten en pers-
pectief dat je uit de ellende komt.

Hoe meld jij je aan voor een 
voedselpakket?
Ga naar www.voedselbankderonde
venen.nl en klik op ‘Ik wil een pakket’. 
Vul je gegevens in en de Voedsel-
bank neemt dan zelf contact met je 
op. Zo eenvoudig is het. Armoede is 
geen schande! Het kan iedereen 
overkomen. Jij ook dus. Dus aarzel 
niet en meld je aan als het nodig is.

Overige informatie
Wil je meer informatie kijk dan op de 
website: www.voedselbankderonde
venen.nl. Het e-mailadres van Stich-
ting Voedselbank De Ronde Venen is: 
info@voedselbankderondevenen.nl.

Uitgifte locaties
De voedselpakketten worden op 
onderstaande adressen uitgedeeld.
Uitgifte locatie Mijdrecht:
De Trekvogel, Karekiet 49,
3641 ZE Mijdrecht. Open op 
donderdag van 14.00 tot 18.00 uur.
Uitgifte locatie Vinkeveen:
De Morgenster, Herenweg 253,
3645 DM Vinkeveen. Open op 
donderdag van 15.30 tot 16.15 uur.
Uitgifte locatie Abcoude:
Gebouw Angstelborgh, Dorpszicht 22,
1391 LX Abcoude. Open op 
woensdag van 17.00 tot 18.00 uur.

Vrijwilliger worden?
Wilt u vrijwilliger worden bij de
Voedselbank? Kijk dan op de website 
www.voedselbankderondevenen.nl 
voor vacatures en neem dan contact 
op met Lisette Spoelder, coördinator 
vrijwilligers, via vrijwilligers@
voedselbankderondevenen.nl.
Zij neemt dan met u contact op.

Financiële ondersteung
Wilt u Stichting Voedselbank
De Ronde Venen �nancieel onder-
steunen? Stort dan uw bijdrage op 
rekeningnummer: NL22 RABO 0315 
5694 68 met de omschrijving: Gift.
Omdat onze Voedselbank de
ANBI-status heeft (RSIN 853107592) 
is uw gift �scaal aftrekbaar.
Dus ... ja graag! De Voedselbank

Nieuwe criteria Voedselbank

Mijdrecht - Heb je zin om nog langer 
kerst te vieren of zijn de kerstdagen 
anders gelopen dan je bedacht had? 
Kom dan gezellig naar de Buurt-
kamer Mijdrecht (Gosewijn van 
Aemstelstraat 5) op woensdag
27 december. Vanaf half 10 ben je tot 
laat in de middag welkom om derde 
kerstdag te komen vieren. Deze dag 
wordt aangeboden door Tympaan 
De Baat, een groep vrijwilligers en de 

Zeeman. De hele dag is er eten, 
drinken en om 13.00 uur wordt er 
speciaal voor de kinderen een bingo 
georganiseerd.

Spannend
Bezoekers die het spannend vinden 
om alleen naar de buurtkamer te 
komen, kunnen een berichtje sturen 
aan de opbouwwerkers van Tympaan 
De Baat: opbouwwerk@stdb.nl.

Derde kerstdag in Buurtkamer

De Ronde Venen - Onder het motto 
‘Samen Sterker’ gaan de school-

besturen van KPO Sint Antonius en 
Vechtstreek + Venen per 1 januari 

De Ronde Venen – Donderdag jl. is Lotte van der Stap beëdigd als 

Schoolbesturen KPO Sint Antonius en 
Vechtstreek + Venen gaan fuseren

Lotte van der Stap nieuwe 
fractie-assistent Seniorenpartij

2024 fuseren. Dat betekent dat
de basisscholen Sint Antonius,
De Windroos, De Ho�andschool,
De Driehuisschool en de Sint Jozef-
school deel gaan uitmaken van 
Vechtstreek + Venen. Deze stichting 
bestaat dan uit 21 basisscholen in 
de gemeenten De Ronde Venen, 
Stichtse Vecht en De Bilt. Deze 
scholen verzorgen onderwijs aan 
3100 kinderen in de leeftijd van
4 tot 12 jaar. Door de fusie wordt 
een krachtige organisatie gecreëerd 
waar ruimte is voor de protestants-
christelijke en rooms-katholieke 
identiteit. Samen sterk in goed en 
toekomstgericht  onderwijs!

fractie-assistent van de Senioren-
partij. Lotte is 35 jaar, getrouwd, 
moeder van twee kinderen van 2 en 
4 jaar en is woonachtig in Abcoude. 
Lotte is arts en volgt de specialisatie 
ouderengeneeskunde aan de VU in 
Amsterdam. Tevens is ze met een 
promotieonderzoek bezig over het 
‘betrekken van sociale en extensio-
nele problematiek in de palliatieve 
fase (levenseinde)’. Door haar a�ni-
teit met ouderen en de oudere 
patiënt maakt ze zich dagelijks hard 
voor een zo’n goed mogelijke kwali-
teit van leven voor de meest kwets-
bare ouderen in onze samenleving. 
Ze hoopt door haar bijdrage aan
de Seniorenpartij een bijdrage te 
kunnen leveren aan de kwaliteit
van leven van ouderen in onze 
samenleving.

Wilnis - De komende jaren staan er 
veel grote projecten in Wilnis op de 
planning. Daarom organiseerde de 
gemeente, samen met diverse 
betrokken partijen een inloopbijeen-
komst waar alle inwoners uit Wilnis 
van harte voor uitgenodigd waren.
Dat de inwoners van Wilnis 
betrokken zijn bij de ontwikkelingen 
in hun dorp blijkt wel uit hoge 
opkomst tijdens deze avond in de 

Willisstee. Verdeeld over de grote 
zaal waren de diverse projecten goed 
vertegenwoordigd. Aan de hand van 
de grote informatiepanelen werd 
over onder andere de projecten:
-  De Maricken II
-  Het onderzoek naar een nieuw 

clubgebouw voor CSW in combi-
natie met de verhuizing van Jumbo

-  Het onderzoek naar gezamenlijke 
vervangende nieuwbouw voor  

Inloopavond ontwikkelingen 
Wilnis groot succes

Basisschool Koningin Juliana en 
Dorpshuis De Willisstee

Er werd uitgelegd wat er gaat 
gebeuren en wat de laatste stand 
van zaken is en er werd ruim de tijd 
genomen om vragen van inwoners 
te beantwoorden. Ook was ‘Wilnis 
Doet’ aanwezig om de uitstraling en 
beleving van het historische dorps-
hart te bevorderen en vroeg inwo-
ners om een enquête in te vullen.

Reactieformulieren
Tijdens de avond namen diverse 
inwoners de tijd om een reactie-
formulier over de verschillende 
projecten in te vullen. De meeste 
reacties gingen over het onderzoek 
naar de vervangende nieuwbouw 
voor de Koningin Julianaschool en 
Dorpshuis de Willisstee, waarbij het 
behoud van de bibliotheek en de 
soos benadrukt werd. Ook werd 
aandacht gevraagd om te letten
op voldoende parkeerruimte bij de 
mogelijk nieuwe locatie van de 
Jumbo.
De reactieformulieren worden verder 
geëvalueerd en daar waar mogelijk 
meegenomen in de ontwikkeling 
van de toekomstige plannen.

De Ronde Venen - Afgelopen week 
zijn de gasten van Zonnebloem
afdeling Wilnis/de Hoef weer verrast 
met de ontzettend leuke Kerst-
pakketten van de Rikistichting.
De pakketten werden thuisgebracht 
door de vrijwilligers en er werd gelijk 

gekeken wat er allemaal voor lekkers 
in zat. Dit is een prachtige traditie 
van de Rikistichting die deze Kerst-
verrassing door leerlingen van de 
basisscholen en Zonnebloem-
vrijwilligers bij ouderen thuis laat 
bezorgen.

Kerstpakket voor de 
Zonnebloemgasten
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UITZENDSCHEMA

TELEVISIE 
Ziggo kanaal 36 of 41, Delta/Caiway
kanaal 12, KPN e.a. kanaal 1368.

Deze week van woensdag tot woensdag
Nieuwsronde:  Wekelijks lokaal nieuws- en actualiteitenprogramma
met daarin lokale onderwerpen:
-  Tuinders mogen jaar langer blijven
-  Wat betekent kerst voor u?
-  Het Groot Abcouder Dictee
-  Een kennismaking met de nieuwe dominee in Abcoude
-  De betekenis van Kerstmis
Vanaf dinsdag 27 december kun je kijken naar het jaaroverzicht 2023
van Nieuwsronde.

Overige TV-programma’s
Maandag t/m zaterdag: 10.30 / 11.30 / 14.30 en 15.30 uur.
BlijFFit: bewegingsprogramma voor senioren.
Lekker thuis bewegen o.l.v. sportcoaches Joke en Jos.
In het weekend: Het lokale weerbericht met Mees Weststrate.

Kabelkrant
De Kabelkrant loopt tussen de tv-uitzendingen door met daarin 
geschreven lokaal nieuws, aankondigingen van activiteiten in de 
gemeente en het weerbericht.

RADIO

Dagelijkse reguliere programmering
00.00 - 07.00 uur   Nacht van De Ronde Venen
07.00 - 12.00 uur   Ochtendronde
12.00 - 14.00 uur   Tussen Twaalf en Twee
14.00 - 18.00 uur   Middag Venen
18.00 - 00.00 uur   Avond Venen
Lokale Radioprogramma’s deze week
Woensdag 20.00 - 22.00 uur   Boundless
Donderdag  19.00 - 21.00 uur   Eindeloos
Zaterdag 10.00 - 12.00 uur   Amigos da Musica

12.00 - 14.00 uur   Nieuwscarrousel
Zondag 11.00 - 13.00 uur   Herhaling Amigos da Musica

13.00 - 14.00 uur   Zorg aan zet
Onze tv en radioprogramma’s zijn natuurlijk ook terug te kijken via
onze website www.rtvrondevenen.nl, via uitzending gemist en op ons 
Youtube-kanaal www.youtube.com/user/RTVRondeVenen.

Zelf ook radio maken, � lmen, interviewen of monteren? 
Meewerken in de redactie? Dat kan bij RTV Ronde Venen. Maak eens 
een afspraak in onze studio om te kijken en te zien wat ermogelijk is. 
E-mailadres: info@rtvrondevenen.nl.

105.6 FM en internetstream.

Mijdrecht - De geboorte van een 
baby is een bijzonder moment in het 
leven van jonge ouders. Geboorte-
fotografe Hester Hielkema legt die 
intieme gebeurtenis vast in beelden. 
“De eerste keer dat je je kindje ziet,
de liefde tussen de aanstaande vader 
en moeder, de ontmoeting met
een broertje of zusje, die mooie 
momenten wil ik op de foto zetten. 
Natuurlijk hoort daar ook de 
geboorte zelf bij. Ik wil laten zien
dat het nog echt een oerproces is
in deze geciviliseerde wereld.”
Het fotograferen van een bevalling
is nog niet zo gewoon als een foto-
reportage van een bruiloft. Toch 
weten steeds meer mensen Hester
te vinden. “De geboorte van een 
moeder is even belangrijk als een 
trouwdag. Mensen krijgen na
a� oop een album met het complete
geboorteverhaal waar ze nog jaren 
op terug kunnen kijken.”

Stand-by
Voor Hester begint ook een span-
nende tijd nadat ze ingehuurd is. 
“Drie weken van tevoren sta ik stand-
by en draag ik 24/7 mijn telefoon op 
zak. Ik ga niet thuis zitten wachten, 
maar mijn spullen staan klaar en ik zit 

binnen vijf minuten in de auto. Via de 
app houden we veel contact tijdens 
de zwangerschap. Zodra de eerste 
wee begint wil ik dat weten. Dat kan 
ook middenin de nacht zijn en ik
heb ook weleens ergens voor niets 
gezeten, maar je kan niet te laat zijn. 
Iedereen staat dan op scherp. 
Sommigen zeggen: je wilt toch geen 
vreemde aan je bed, maar ik ben de 
minst vreemde daar. Er komt een 
verloskundige uit een praktijk, die
je misschien wel of niet kent en de 
kraamhulp heb je nog nooit gezien.
Ik hoor bij het geboorteteam. Ik ben 
er voor hen en ondersteun als het 
nodig is. Met sommigen heb ik 
achteraf nog een band.”

Eerste prijs
Als beginnend geboortefotografe 
deed Hester mee aan de landelijke 
fotowedstrijd van De Geboortefoto-
graaf. “Je mocht drie foto’s insturen
en er waren vijf categorieën. De foto’s 
werden beoordeeld door een vakjury. 
Er waren zo’n driehonderd foto’s inge-
stuurd. En mijn foto won de eerste 
prijs in de categorie Thuisbevalling.
Ik had een foto ingestuurd van een 
moeder die uitermate verheugd is
dat haar kindje een jongetje is. Tegen-

Geboortefotografe Hester 
Hielkema wint eerste prijs

woordig weten de meesten van 
tevoren welk geslacht de baby wordt, 
maar voor haar was het een verras-
sing. Ik kon ook meer confronterende 
foto’s insturen, maar ik wilde juist dit 
speci� eke moment kiezen. Het is een 
pakkend beeld waarop je emoties 
ziet. Ook sta ik in de Top 5 van
startende geboortefotografen.”

Eigen bedrijf
Twee jaar geleden begon Hester als 
geboortefotografe. “Ik heb de Mode-
academie gedaan en ging steeds 
commerciëler werken. Ik was altijd 
onderweg als verkoper of adviseur en 
ik heb ook een eigen winkel in Aals-
meer gehad. Maar op een gegeven 
moment dacht ik: ik moet nog vijftien 
jaar, wil ik dit blijven doen? Fotogra-
feren deed ik al als hobby, vooral 
natuurfotogra� e. Ik ben me steeds 
meer gaan specialiseren in andere 
disciplines zoals portretfotogra� e en 
bruiloften. Toen zag ik op Instagram 
geboortefotografen, die ben ik gaan 
volgen. Ik heb altijd al een fascinatie 
gehad voor bevallingen.” Zelf kreeg 
Hester twee kinderen. Een dochter 
die inmiddels bijna 25 jaar is en een 
zoon van 22 jaar. “Ik liep toen in 
Amsterdam bij een geboortecentrum, 
dat was heel vernieuwend. Van mijn 
dochter beviel ik op een baarkruk. 
Het leek me leuk om geboortes te 
fotograferen, dus ben ik me gaan 
verdiepen in het geboorteproces en 
cursussen gaan volgen zoals docu-
mentaire fotogra� e. Een foto vertelt 
soms een verhaal als een soort docu-
mentaire. Ook volgde ik een work-
shop bij De Fotograaf. Daar leerde
ik bijvoorbeeld waar ik moet gaan 
staan, maar ook hoe je een bedrijf 
kunt opbouwen. Mijn doel is om 
binnen vijf jaar niet meer bij te 
hoeven werken en dat gaat de goede 
kant op.” Deze week deed Hester 
examen voor een keurmerk voor 
geboortefotogra� e. “Dat voegt nog 
een stukje professionaliteit toe.”
Voor meer informatie:
www.hesterhielkema.nl.

Mijdrecht - Bij OBS Wereldwijs is
het in de middag van 14 december 
gezellig druk. Leerkrachten en 
ouders lopen met armen vol met 
heerlijk geurend kerstgroen door de 
school en de kinderen zoeken een 
gezellig plekje om met hun school-
genootjes een kerststukje te maken. 
De oudsten helpen de jongsten en 
samen neuzen ze tussen alle prach-
tige versieringen naar dat ene 
mooie kerstballetje of kaarsje
dat hun kerststuk uniek zal maken.
Wat � jn al die ouders, opa’s en oma’s, 
broers en zussen die de kinderen 
begeleiden in deze vrolijke ‘chaos’! 
Want u kunt zich vast voorstellen 
hoe het eruit ziet als leerlingen de 
mogelijkheden van een nat blokje 

steekschuim ontdekken of elkaar 
met kerstballen proberen te 
decoreren!
Door al die helpende handen is het 
voor de leerkrachten een overzichte-
lijk evenement waarbij zij ook even 
kunnen genieten van de kerstsfeer 
en hun knutselende leerlingen!
OBS Wereldwijs bedankt de vriende-
lijke sponsoring van Tuincentrum
De Huifkar in Mijdrecht, de Kerst-
bomenverkoper op het terrein van 
de Tango in Mijdrecht en Tuin-
centrum Rijdes in Vinkeveen. Zij 
waren de vriendelijke sponsors van 
veel van de benodigdheden voor de 
kerststukjes! En ‘last but not least’... 
grote dank aan alle lieve ouders, 
opa’s, oma’s en andere familieleden!

Kunstige Kerststukjes Knutselen
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De Ronde Venen - Een �etspad op 
het oude spoor ofwel Robert Moul-
tonpad/Bellopad daarvoor pleit de 
ondernemersvereniging VIB. Echter, 
in tegenstelling tot wat er gesugge-
reerd wordt, gaat dit de verkeers-
veiligheid op het Industrieterrein
niet verbeteren. Daarvoor zal de 
infrastructuur op de route zelf aange-
pakt moeten worden. En dat is hard 
nodig omdat de bedrijvigheid daar 
alleen nog maar zal toenemen de 
komende jaren.

Schoolgaande jeugd – pubers 
�etsen de kortste route
Natuurlijk moeten onze kinderen 
veilig van en naar school kunnen 
�etsen en dat kan ook! Ze �etsen 
over de Constructieweg of de Ener-
gieweg richting het VLC in Mijdrecht 
en over Mijdrechtse Dwarsweg naar 
het VLC in Vinkeveen. Om�etsen
is voor schooljeugd doorgaans al
helemaal geen optie. Wat veel ouders 

hun kinderen wel inprenten: “Fiets
in het donker over de Industrieweg! 
Daar is sociale controle en daar is de 
kans om aanranding of iets dergelijks  
klein.” In de avonduren vinden de 
meeste ouders het maar niks als
hun kinderen over de stille Con-
structieweg of Energieweg �etsen. 
Dat advies zal niet anders zijn met 
betrekking tot een �etspad over
het oude spoor.

Gemeentehuis op het Industrie-
terrein – via Constructieweg of 
Energieweg
Om van en naar Het Veenweidebad 
te gaan zullen de meeste mensen 
niet om�etsen over een �etspad 
over het oude spoor. Logischerwijs 
neemt men de kortste route. 
Hetzelfde geldt in de toekomst voor 
mensen die vanaf Mijdrecht naar het 
gemeentehuis willen. Gelukkig is het 
mogelijk om over de Constructieweg 
of over de Energieweg te �etsen. 

Fietspad op het oude spoor lost 
gevaren Industrieweg niet op!

Beide wegen zijn doorgaans rustig 
en veilig. Met enkele kleine aan-
dachtspunten zijn deze routes nog 
veiliger te maken. 

Sporten/bouwmarkt/
boodschappen
Anders is het als je naar de Karwei, 
de Aldi of één van de sportscholen 
wilt. Dan is er aan de Industrieweg 
geen ontkomen aan. Het aanleggen 
van een �etspad elders gaat die 
problematiek niet oplossen – �etsers 
zullen hoe dan ook deze route 
moeten nemen. Ze zullen hoe dan 
ook oversteken moeten maken over 
de Industrieweg om hun bestem-
ming te bereiken. En dan is de Indus-
trieweg voor �etsers en voetgangers 
een gevaarlijke plek. Dat is al wel 
gebleken uit alle ongelukken die
in het verleden gebeurd zijn.

Fietsersbond pleit voor aanpak 
huidige �etspaden
Het verbeteren van de �etspaden
die al in de Ronde Venen beschik-
baar zijn, dat zou veel betekenen 
voor de �etsveiligheid. Het aan-
leggen van een nieuw pad kost veel 
geld en lost de huidige gevaarlijke 
situaties niet op. Speci�ek noemde 
de Fietsersbond de urgentie van de 
aanpak van de Industrieweg tijdens 
de gemeentevergadering van
16 november jl.

Industrieweg zelf veiliger maken!
Als de gemeente echt iets aan 
verkeersveiligheid wil doen, dan
is de enige oplossing de verkeers-
veiligheid op de Industrieweg zelf 
aanpakken. Daarvoor is een �etspad 
op het oude spoor/Bellopad geen 
oplossing!

De Ronde Venen - Kanovereniging 
De Ronde Venen geeft je de kans om 
kennis te maken met de kanosport. 
Niet in het koude water buiten, maar 
in een verwarmd zwembad. Het 
oefenen vindt plaats onder ideale 
omstandigheden en onder begelei-
ding van een instructeur.
Kom met het hele gezin. Vader en 
zoon of moeder en dochter. Samen 
met de kinderen oefenen met 
kajakken voor in de zomer. Het kan 
allemaal. Belangstellenden van buiten 
de club kunnen zich ook aanmelden. 
De jeugd vanaf acht jaar, maar ook 
leerlingen van de middelbare school 
en senioren zijn welkom. Ook jeugd 
die willen leren kano-poloën of willen 
leren eskimoteren. De trainingen 
starten in 20 januari 2023.

Ga de uitdaging aan
De zwembadtraining kan een eerste 
aanzet zijn om te leren kanovaren. 
Het oefenen vindt plaats in een 
ontspannen sfeer en wordt door de 
leden van de club begeleid. Tijdens de 
training staat het plezier voorop. 
KVDRV leert de beginners onder meer 
op welke wijze ze het beste kunnen 
in- en uitstappen, wat de juiste 
zithouding is en wat een e�-ciënte 
peddelslag. Naast de bootgewenning 
is er voor de meer ervaren deelne-
mers ruimte om onder begeleiding 
technieken voor gevorderden te 
oefenen, zoals steunslagen en het 
eskimoteren (zonder hulp van 
anderen weer bovenkomen als je 
bent omgeslagen) en het leren van 
reddingen op het water.
Dit alles in een tempo dat past bij de 
deelnemer van de training. Ook de 
cursisten onderling stimuleren elkaar 
hierbij. De jeugd daagt de ouderen 
uit! Maar... meestal leert de jeugd 
sneller.

Ook training voor wild water of 
kanopolo
De training in het zwembad wordt 
ook gebruikt om de technieken voor 
het varen op wildwater op te frissen 
en om de techniek van de deel-
nemers te vergroten. Het gaat om 
het goed uit de kajak kunnen komen 
wanneer de vaarder omslaat en nog 
beter om met een Eskimo-rol weer 
boven te komen. Ook het goed 
invaren in een keerwater en het 
varen van korte bochten kan worden 
geoefend. Het goed kunnen wenden 
met de kajak en kunnen ‘rollen’ komt 
ook goed van pas bij het kanopolo. 
De vereniging gaat in het voorjaar 
(eerste week maart) naar de 
Ardennen om te wandelen en te 
varen. De kanovaarders moeten
deelnemen aan de zwembadtraining. 

Aanmelden zwembadtraining
De vereniging zorgt voor het mate-
riaal. De training is geschikt voor 
iedereen die goed kan zwemmen.
De training (vijf lessen) wordt op een 
zaterdagmiddag in de maanden 
januari en februari 2024 gehouden. 
De eerste cursusdag is 20 januari en 
de laatste 17 februari. De oefentijd is 
van 16.00 uur tot 17.00 uur in het 
Veenweidebad in Mijdrecht. De 
vergoeding voor deelname aan alle 
lessen bedraagt € 25,– voor leden en 
ook voor niet leden (bij eerste les te 
voldoen). De kosten zijn laag 
gehouden om de drempel om mee 
te doen niet te hoog te maken.

Meer informatie
Mensen kunnen voor nadere infor-
matie over de trainingen terecht op 
de website van de kanovereniging. 
Opgeven kan via het zwembad-
formulier > http://www.kvdrv.nl/
activiteiten/zwembad-training.

Altijd willen kajakken?
Kom oefenen in het zwembad!

Vinkeveen - Vrijdagmiddag
22 december organiseren Koos en 
Wim weer een Klaverjasmiddag in 
Dorpshuis de Boei, Kerklaan 32 in
Vinkeveen. De grote zaal is open om 

13.00 uur en het kaarten begint
om 13.30 uur precies.
Er zijn weer mooie prijzen beschik-
baar gesteld door de middenstand 
en gezelligheid staat voorop, dus 
voor iedere kaarter van harte 
aanbevolen.

Kaarten in De Boei

De Ronde Venen - Afgelopen 
donderdagavond 14 december 
speelde Kwinkslag het laatste evene-
ment van dit jaar, het kersttoernooi 

2023, in De Boei te Vinkeveen. Dit 
keer o.a. met een redelijk aantal 
introducees, o.a. van omliggende 
badmintonclub Wilnis. Deze waren 

Badmintonvereniging Kwinkslag 
speelt kersttoernooi 2023

nog niet allemaal bekend met ons, 
inmiddels vaste aanbod aan partijen 
met een handicap, zoals de bekende 
uitdaging, het met drie spelers in
één vak opnemen tegen drie tegen-
spelers met volleybalnet. Buiten het 
rekening houden met twee mede-
spelers in je vak, waar de shuttle 
twee keer in het rond moet om de 
derde keer over het net naar de 
tegenstander te slaan, hangt het
net op volleybalnethoogte. 
Los daarvan werden er nog diverse 
andere mixpartijen met verschillende 
tegenspelers en partners gespeeld. 
De punten die daarmee werden 
verzameld leverde een rangorde op 
die je in de prijzen kon laten vallen. 
Laten die prijzen nou weer de moeite 
waard zijn en gewonnen zijn door
Maarten (eerste plaats), Leo (tweede 
plaats) en Annelies (derde plaats).
De troostprijs ging naar Mirjam.

De Ronde Venen - Afgelopen vrijdag 
werden bij Veenland Tafeltennis in de 
Willisstee twee kampioenen gehul-
digd. Joost en Fabian werden in de 
tweede klasse met een enorme voor-

sprong van 13 punten kampioen en 
keren terug naar de eerste klasse. 
Alleen NSV 1 uit Nieuwegein wist hen 
één keer te verslaan met 3-2. Joost 
scoorde 89% en Fabian 85% winst.

Twee Veenland tafeltennis 
kampioenen!

Het vijfde team wist met Benjamin en 
Stijn kampioen te worden in de zesde 
klasse met tien punten voorsprong op 
Houten. Ze wisten acht keer met 5-0 te 
winnen: hoog tijd voor de vijfde klasse. 
Zo breken de zelf opgeleide spelers 
dankzij de trainers Ellie en Marten 
duidelijk door. Bijna was er een derde 
kampioen: Team 2 eindigde in de 
derde klasse gelijk met Utrecht.
Uiteindelijk werd het verschil 
gevonden in één minder gewonnen 
game... Yannick en Martijn kunnen
nu toeslaan in de voorjaarscompetitie. 
Belangstellenden zijn van harte 
welkom om een paar keer gratis mee 
te spelen: op vrijdagen in Willisstee om 
16 uur bij de veteranen, om 19 uur bij 
de jeugd en om 20 uur bij de senioren. 
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Vinkeveen - Hertha JO13-1 speelde 
afgelopen zaterdag in Hilversum 
tegen Altius JO13-1 een wedstrijd 
die gewonnen of gelijk gespeeld 
moest worden om het kampioen-
schap (eerste klasse) binnen te 
halen. In een heerlijke ambiance was 
Hertha in de eerste helft de boven-

liggende partij. Maar tegen de 
verhouding in ging het team uit 
Vinkeveen met een 1-0 achterstand 
de kleedkamer in. Dit alles na een 
zondagsschot van Altius en één 
gemiste penalty van Hertha.
Na de theepauze was het spelbeeld 
de eerste tien minuten van de 

Hertha JO13-1 na spannende 
wedstrijd najaarskampioen

tweede helft totaal anders en kwam 
Altius zelfs op een 3-0 voorsprong. 
Hertha leek kansloos voor het 
kampioenschap maar stroopte de 
mouwen nog eens op en was daarna 
weer de best voetballende ploeg. 
Hertha kwam knap terug naar 3-2 
voordat de blessuretijd in ging. 
Helaas nog niet genoeg voor het 
kampioenschap. Hertha zette alles 
op alles en scoorde zelfs twee keer 
in de blessuretijd, wat resulteerde in 
een 3-4 overwinning. Zelden zo’n 
spannend einde van een wedstrijd 
gezien. Na vijf overwinningen en 
één verliespartij is Hertha de wel-
verdiende najaarskampioen!
Uit handen van de trainer Shane 
Verweij en assistent trainer Andy 
Theijsmeijer kregen de spelers een 
kampioensmedaille omgehangen. 
Dit onder support van de nodige 
fakkels en rookbommen. Later kon 
het kampioensfeest in de kantine 
van Hertha worden voortgezet waar 
het nummer ‘We are the champions’ 
volop werd gezongen. Jongens en 
begeleiding pro�ciat!

Vinkeveen - Hertha JO15-2 speelde 
zaterdag 16 december tegen de 
JO15-1 van HSV’69 in De Hoef de 
laatste wedstrijd in de tweede 
periode van de jeugdcompetitie.
In de eerste helft werd er lekker 

gevoetbald en het ging over en weer, 
en waren er kansen voor Hertha én 
HSV’69, maar de Hoefse en Vinke-
veense keepers hielden hun doel 
netjes schoon. Het bleef 0-0.
Om de reeks ongeslagen wedstrijden 

Hertha JO15-2 is ongeslagen 
kampioen

voort te zetten moest Hertha in de 
tweede helft op jacht gaan naar een 
doelpunt en ongeveer 20 minuten 
voor het eindsignaal wist Liam door 
de verdedigende muur van HSV door 
te breken en de keeper te passeren. 
De opluchting was groot.
De Herthanen voelden dat er meer in 
zat en probeerden de druk verder op 
te voeren; helaas zonder doelpunt,
al is spelen op de helft van de tegen-
stander dan al winst.
In de laatste minuten wist HSV’69 
door een verdedigende fout van 
Hertha toch vlak voor het doel van 
Seppe te komen en hem te passeren. 
Op de tribune rekenden alle suppor-
ters dat het gelijkspel zou worden, 
maar de HSV-speler raakte uit balans 
en schoot mis. Daar kwam Hertha 
goed mee weg!
Toen het eindsignaal klonk was 
Hertha JO15-2 opgelucht: vijf 
wedstrijden op een rij gewonnen 
(3-2; 11-1; 0-4; 1-7 en nu 0-1) én 
kampioen!

Vinkeveen - Afgelopen zaterdag 
stond minidag nummer 4 op het 
programma. Dit keer was Atalante 
weer met drie teams vertegenwoor-
digd en alle teams speelden exact 
tegelijkertijd; de twee jongste teams 
zaten ook nog eens bij elkaar in de 
poule. Dat beloofde een interessante 
ochtend te worden.

Atalante Tiktok
De meiden van Tiktok hebben hun 
plekje wel gevonden op niveau 6 en 
het gaat iedere minidag weer beter. 
Isabella, Liv, Lotte, Lynn en Rikki 
speelden mooi volleybal en begonnen 
vol overtuiging. De eerste wedstrijd 

werd gelijk gespeeld; de tweede 
wedstrijd ook. De derde wedstrijd
was er eigenlijk één te veel. Deze ging 
helaas verloren. Hopelijk zien we de 
volgende minidag hun goede spel
ook terug in het resultaat.

Atalante Ministars
Amy, Evelien, Jill, Mila en Suze waren 
vooral serverend erg goed op dreef. 
Dankzij die service, waarvan ook een 
heel aantal knap bovenhands, werd
er veel gewonnen. Ook werd er in de 
rally goed geconcentreerd gespeeld 
en werden de derde ballen vaak ook 
knap langs de lijn gespeeld. De eerste 
wedstrijd was nog gelijk; de tweede 

Mini’s Atalante in actie

werd dik gewonnen. De derde was 
tegen hun clubgenootjes.

Atalante Skittles
Ook Aeneas, Nel, Nina en Robin 
konden leunen op hun goede service. 
De eerste wedstrijd eindigde in gelijk-
spel, omdat de tweede set heel nipt 
verloren ging. De tweede wedstrijd 
was de tegenstanders iets beter op 
elkaar ingespeeld, maar de Skittles 
gingen steeds beter in drieën spelen 
en maakten er nog een gelijkspel van.

De derde wedstrijd van onze jongste 
teams was dus tegen elkaar. De Mini-
stars pakten al snel een ruime voor-
sprong door goed te serveren. Door de 
vele aanmoedigingen kwamen de Skit-
tles stapje voor stapje dichterbij, maar 
het was net niet goed. De Ministars 
pakten set 1. De tweede set ging lange 
tijd gelijk op, maar de Skittles hadden 
iets meer moeite met het verwerken 
van de service van de Ministars. Hier-
door wonnen zij het onderlinge duel.
De mini’s mogen nu gaan genieten van 
de Kerstvakantie, maar voordat ze dat 
gaan doen, is er eerst aanstaande 
vrijdag nog een gezellig kersttoer-
nooitje samen met de aspiranten van 
Atalante. Op 13 januari is de volgende 
minidag in Hoofddorp.

Vinkeveen - Een vriendenteam met 
ervaren en onervaren voetballers 
startte dit seizoen als de JO23-1 in
de eerste klasse. Spelers die nog 
nooit gevoetbald hadden werden 
aan de hand genomen door de 
ervaren spelers in het team.
De competitie startte voortvarend en 
Hertha JO23-1 was voor veel teams 
een geduchte tegenstander. Na een 
teleurstellende uitschakeling in het 
bekertoernooi werd de focus volledig 
gelegd op de competitie. Een aantal 
spelers vertrok voor studie of wereld-
reis naar het buitenland en in een 
aangepaste vorm ging het team 
verder. Op een regenachtige 
zaterdag 9 december werd thuis

op Sportpark de Molmhoek in Vinke-
veen met 5-1 FC Breukelen verslagen. 
Na a�oop van de wedstrijd werd 
duidelijk dat de nummer 2 in de 
competitie de wedstrijd had verloren 
en dus Hertha o�cieel kampioen 
was. Op zaterdag 16 december 
speelde Hertha zijn laatste compe-
titie wedstrijd thuis. Met veel publiek 
langs de lijn en in het veld een aantal 
prachtige doelpunten van o.a. Daan 
Plevier, Jaiden van de Sloot en Sem 
Werneke, werd ook deze wedstrijd 
met 5-3 gewonnen. Na a�oop 
werden er bloemen uitgereikt door 
de voorzitter Michel Klinkhamer en
is het kampioenschap uitgebreid 
gevierd in de kantine.

Hertha JO23-1 kampioen!

Mijdrecht - Afgelopen zaterdag
in Sportcentrum 1574 in Leiden 
voltrok zich een intrigerende 
confrontatie tussen Atlantis 2 en
KZ Danaïden 2, waarbij de wedstrijd 
opmerkelijke wendingen kende. 
De openingsfase bood een uitda-
gend beeld voor Atlantis, dat werd 
geconfronteerd met een 5-1 achter-
stand. Met een tactische time-out 
werd het team gereset, en toonde 
het veerkracht door binnen het 
eerste kwartier terug te komen
tot een gelijke stand van 5-5.
Bij het ingaan van de rust had 
Atlantis een opmerkelijke trans-
formatie ondergaan, waarbij ze de 
leiding namen met 9-10. De omme-
keer getuigde niet alleen van indivi-
duele kwaliteiten, maar ook van het 
vermogen van Atlantis om als een 
geolied team samen te werken.
De tweede helft beloofde een 
voortzetting van het spektakel,
met doelpunten aan beide zijden. 
Atlantis wist in de loop van de 
tweede helft het voortouw te 
nemen, waarbij ze KZ Danaïden 
vast wisten te zetten met hun 
aanvallen. Het team uit Mijdrecht 
bewees zichzelf als een steeds 
sterker wordend collectief, vooral 

richting de eindfase van de 
wedstrijd. 
Atlantis slaagde er niet alleen in het 
aantal tegengoals aanzienlijk te 
beperken, maar slaagde er ook in 
om een opeenvolging van doel-
punten neer te zetten. Het uiteinde-
lijke resultaat was een overtuigende 
overwinning van 14-20 voor 
Atlantis. Het team bedankte de 
spelers op de bank en het publiek 
dat mee was gereisd om hen aan te 
moedigen. 
Deze triomf was meer dan alleen 
een cijfer op het scorebord; het 
weerspiegelde de veerkracht van 
Atlantis gedurende de wedstrijd. De 
samenhang van het team, gecom-
bineerd met individuele prestaties, 
schiep het succes. Atlantis kan met 
trots terugkijken op deze wedstrijd, 
waarbij ze niet alleen als individuen, 
maar vooral als een goed geolied 
team opereerde. 
Komende weken krijgt Atlantis de 
tijd en ruimte om bij te tanken van 
dit eerste deel van het zaalseizoen. 
Halverwege januari zal het seizoen 
zich vervolgen, met een thuis-
wedstrijd op zaterdag 13 januari in 
Sporthal De Phoenix. Aanvangstijd 
16.30 uur. 

Atlantis 2 wint
dankzij sterk teamspel 

Mijdrecht - Maandag 11 december 
is de tweede ronde van de winter-
competitie gespeeld. Een ronde met 
veel klein slem en doubletten. Beste 
paar Kees & Marja Mooij 67,82%, 2. 
Thom & Frans van der Does 65,51%,
3. Chris van der Wilt & Carla Steen-
huis 64,81%. Mooiste spel van de 
avond door paar Mooij 6schoppen 
gedoubleerd gehaald.
Donderdag 14 december, A-lijn, 
tweede ronde wintercompetitie.
Op de eerste plaats: Hennie van der 

Reep & Corry Twaalfhoven 60,76%,
2. René de Jong & Tineke Schreurs 
57,29% en 3. Truus Groot & Bep 
Schumacher 55,56%. Beste spel 
door paar Ria Matthiesen, 
6schoopen gedoubleerd plus1up.
B-lijn: 1. Ben Gabriel& Mart van der 
Voort 63,67%, 2. Maria Baas & Ted 
Koene 60,58% en 3. Jan & Joke 
Groeneveld 59,83%. Mooiste bod
en spel door paar Ineke Siegers, 
6schoppen contract uitgeboden
en gehaald.

Bridgevereniging Mijdrecht
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Uithoorn - Maandagavond jl. werd
in De Scheg de Kerstbridge gespeeld. 
Op de eerste plaats een zeer verras-
send paar: Anja Brugman & Joke v/d 
Hoven met 65,63%. Op 2: het

gelegenheidspaar Maarten Bregge-
man & Lia Guijt met 64,71% en op 3: 
Carla Dijkman & Gerard v/d Meer met 
61,20%. Op 4: Herman v Beek & Bep 
de Jong met 60,81%.
Attentie: op dit moment is er een 
tijdelijke ledenstop met wachtlijst, 

Op de voorgrond: de top drie!

De Kwakel - Afgelopen zaterdag-
middag togen vele donateurs van 
damclub Kunst en Genoegen naar
‘t Fort voor hun onderling toernooi. 
Zij zouden muisstil voor veel vuur-
werk zorgen, bij toverslag van 
wedstrijdleider René de Jong 
verzonken zij in diep gepeins.

Dit resulteerde voor de pauze in een 
schifting van een meester- en groot-
meestergroep. De pauze werd benut 
om de geesten te verruimen en weer 
snode plannen te verzinnen. Zo 
kwam Luc vd Meer op het idee om 
voor de poedelprijs te gaan. Dit bleek 
nog een zware kluif maar hij slaagde 

Damspektakel in De Kwakel

uiteindelijk in zijn opzet. De �nale 
ging in de meestergroep tussen Joep 
Voorn en Peter den Haan. Er was 
zelfs nog een vluggertje voor nodig 
om tot een winnaar te komen. Peter 
mocht victorie kraaien, de heer en 
dammeester van het Kwakelse Pad 
mag zijn gebied nu uitbreiden met 
Het Zwarte Dorp. Voor de rest van
De Kwakel en omstreken werd 
gestreden in de grootmeestergroep. 
In de halve �nale was er een dave-
rende verrassing. Luuk Smit, de 
winnaaar van de laatste vier edities, 
werd door Mike Kouwenhoven 
verslagen. In de �nale moest Mike 
het vervolgens opnemen tegen 
Berry Philippa, de revelatie van dit 
toernooi. Berry kon uiteindelijk 
voldaan met een tweede plaats naar 
Kudelstaart, waar hij een jaar lang
de damscepter mag zwaaien. Mike 
mocht voor de vijfde keer zijn naam 
bijschrijven in de galerij der groten.
Het bleef lang gezellig in ‘t Fort,
bij de prijsuitreiking sprak René de 
wens uit voor het 125-jarig jubileum 
van K&G te gaan.

De Kwakel - Afgelopen week speelde 
de Kwakelse Jeu de Boulesclub
‘Het Wilgenho�e’ onder redelijke 
omstandigheden – het was droog – 
het vijfde toernooi. Er waren punten 
te verdienen voor het Clubkampioen-
schap. En ze hadden voor alle leden 

een waardebon die bij Kwaliteits-
slagerij Eijk en Veld ingeleverd kon 
worden. Er werden drie ronden
op tijd gespeeld. Er deden veertien 
leden mee. Einduitslag: 1. André de 
Jong (3+24), 2. Anneke Koeleman 
(3+20), 3. Thera Winter (3+16).

Kwaliteitslagerij Eijk en Veld 
sponsor Jeu de Boules toernooi  

Uithoorn - Jaarlijks sluit Boule Union 
Thamen het jaar af met het ‘Slot-
toernooi’. Vlak voor de Kerst vindt dat 
toernooi plaats. Het is een toernooi 
voor de clubleden, maar ook de part-
ners mogen meedoen. Via het ‘Snert-
toernooi’ in de vorige eeuw en een 
luxe diner deze eeuw is nu de switch 
gemaakt naar een luxe lunch.
Om 10.00 uur startte het toernooi 
met vier doublettenpartijen. Een 

mooi aantal, waardoor alle partijen 
onder gelijke omstandigheden 
gespeeld worden. Er werden twee 
ronden op tijd gespeeld en opmerke-
lijk was dat van de acht partijen en 
maar één niet tot de dertien kwam.
Om 13.00 uur waren de twee 
geplande speelronden ten einde
en kon er geluncht worden. Zestien 
spelers in het strijdperk, maar 23 aan 
de lunch. Tijdens de lunch vond ook 

Slottoernooi in de zon

de prijsuitreiking van het toernooi 
plaats: 1. Ria van Beek (2 winst - 19 
puntensaldo), 2. Hans vd Wal (2 - 17),
3. Herman vd Hoogte (2 - 12).
Vervolgens werden de clubprijzen 
uitgereikt. Clubkampioen 
doubletten: Ria van Beek en Joan 
van Rekum. Tweede plaats: Nel 
Bloemer en Wilma Buchner. Derde 
plaats: Jannie van Kooten - Hans
vd Wal en Ben Disseldorp - Rob 
Scheewe. Winnaar van de Joker-
competitie was Hans vd Wal, die
een uitzonderlijke competitie had.
Van de 260 te winnen punten 
scoorde Hans 242 punten. Van de
20 partijen verloor hij er slechts vier.
Tot slot ging de prijs voor de winnaar 
van de clubranglijst naar Ina 
Hoekstra.
De winterslaap is maar kort voor 
Boule Union Thamen. Op 13 januari 
staat de achtste speelronde van de 
NPC op het programma, gevolgd 
door een clubtoernooi op 14 januari. 
Voorts spelen twee equipes op
21 januari de laatste speelronde
van de Wintercompetitie doubletten 
van District West.

Uithoorn - Goed voornemen om in 
2024 sterk en soepel te bewegen:
bij wielerclub UWTC Uithoorn kan 
elke vrijdagmorgen tussen 10.00 en 
11.30 uur aangehaakt worden bij 
een groepje 50-plussers (m/v), dat 
op een laagdrempelige wijze werkt 
aan conditie, beweeglijkheid en 
coördinatie. Een mooie gelegenheid 
om de week te ‘breken’ en de �theid 
te verhogen. De deelnemers maken 
op hun eigen sportieve �ets gebruik 
van het verkeersvrije wielerparcours 
of op het mountainbike rondje. Voor 
de afwisseling wordt soms ook 
gesport op de kunstgrasvelden van 

de Legmeervogels voor �tnessoefe-
ningen en balspel. Bij slecht weer 
staan in het clubgebouw van UWTC 
de spinning�etsen uitnodigend te 
wachten. Wie geen passende �ets 
heeft kan tegen een bescheiden 
vergoeding gebruik maken van
een huur�ets van de wielerclub. De 
gezellige trainingen op sportpark De 
Randhoorn worden afgesloten met 
een ko�eronde in het clubgebouw. 
Wie eerst wil proefrijden bij de 
groep Sportief Fietsen kan de eerste 
drie keren gratis meedoen. Voor 
meer informatie: bouteranton@
gmail.com.

Sportief fietsen en meer
bij wielerclub UWTC

Uithoorn - Er werd weer volop 
gekaart in de kantine van onze 
mooie sportclub. Het waren maar 
liefst twaalf tafels dit keer. Het was 
Harrie van Schaik die eerste werd 
met 7.515 punten, gevolgd door Ger 
Ruimschoot die tweede werd met 

7.213 punten. De derde prijs was 
voor Ria van Es met 6.946 punten.
De poedelprijs ging dit keer naar 
Gonny de Kuiper met 4.809 punten.
22 december is de laatste kaartavond 
van dit jaar en natuurlijk mag de auto 
bij de kantine staan.

Bridge Uithoorn

Klaverjassen Legmeervogels

aspirantleden kunnen zich op
de wachtlijst laten plaatsen.
Voor nadere informatie kunt u 
contact opnemen met onze
secretaris, de heer Kees Visser:
telefoon 06 - 5317 5165 of via de
mail: kees.visser55@kpnplanet.nl.

Uithoorn - In het weekend van 16 en 
17 december was er het jaarlijkse 
basisscholentoernooi bij tafeltennis-
vereniging V.D.O. Uithoorn. De 
wisseltrofee ging nipt naar basis-
school De Zon. Elke deelnemer die
de beste was in zijn of haar categorie 
verdiende drie punten voor de 
school. De runner-up verdiende er 
twee en de winnaar van de troost-
�nale verdiende er eentje.

De winnaars in elke categorie: 
Meisjes groep 6: Jill Verhoef, Meisjes 
groep 7: Elsa Gagel, Meisjes groep 8: 
Sakura Fujimura. Jongens groep 6: 
Kian Wagmeister, jongens groep 7: 
Matthias Schreuder en jongens 
groep 8: Roel Verlaan.
De eindstand: De Zon 12 punten,
De Kwikstaart 11 punten, De Spring-
schans 6 punten en de Kajuit
4 punten.

Basisschool De Zon wint basis-
scholentoernooi tafeltennis

Uithoorn - Na deze vijftiende avond 
parenbridge is het doorlopende 
ranking klassement behoorlijk opge-
schud. Francis Terra & Jaap Ludwig 
zijn nu de blikvangers met 178 
punten gevolgd door Joop van Delft 
& Ruud Lesmeister met 175. Op drie 
nog een Ludwig, Geke samen met 
Margo Zuidema, die een score van 
168 hebben. Deze avond was daar 
debet aan doordat Geke & Margo 
met 63,80% glansrijk eerste werden. 
Jan Egbers & Ben Remmers kwamen 
als tweede paar door met eveneens 
een zestiger van 60,42%. Elisabeth 
van den Berg & Jan Bronkhorst lieten 
met 59,38% als derde zien dat ze na 

een paar mindere avonden zeker nog 
niet afgeschreven zijn voor ranking 
roem.
De Legmeer geeft de gelegenheid 
om direct te kunnen spelen zonder 
meteen lid te worden. Met betaling 
van vier euro per speler kunt u een 
avond bridgen. Opgeven per paar, 
tot uiterlijk 12.00 uur op de gewenste 
woensdag, mail: imlhassink@telfort.nl
of telefoon/app: 06 - 5188 8350. Bij 
aanmelden a.u.b. de speelsterkte en 
eventueel NBB nummer vermelden. 
Bridgeclub De Legmeer speelt elke 
woensdagavond vanaf 19.45 uur in 
sporthal De Scheg, Arthur van Schen-
dellaan 100a, 1422 LE  Uithoorn.

Bridgeclub De Legmeer

Uithoorn - Ondanks dat de winke-
liersvereniging in Uithoorn-Dorp 
�nancieel alle touwtjes aan elkaar 
moet knopen om telkens het dorp 
mooi aan de kleden, is dit jaar de 
kerstversiering met ondersteuning 
van het ondersteuningsfonds weer 
bijzonder goed gelukt!

Het ziet er weer
gezellig uit!
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De redactie van de Nieuwe Meerbode rekent het tot haar taak om lezers van haar krant zo objectief mogelijk te informeren. De Nieuwe Meerbode vindt inwoners belangrijk omdat zij grotendeels de lezers zijn van ons weekblad. De lokale nieuws-
feiten en berichtgeving is dan ook gericht op de inwoners van De Ronde Venen. In samenwerking met IVI (Inwoner Voor Inwoners) willen wij die inwoners dan ook een stem geven. De IVI-pagina is dan ook een podium waar inwoners van zich kun-
nen laten horen. IVI is een onafhankelijke inwonersbeweging en voor de inwoners. IVI zal net als de Nieuwe Meerbode geen standpunt innemen over geplaatste artikelen. Op deze IVI-pagina plaatsen wij ingezonden stukken van inwoners waar-
bij de inwoner zelf verantwoordelijk blijft voor de inhoud van de door hem/haar ingestuurde en geplaatste tekst. IVI en de Nieuwe Meerbode zijn dan ook geen enkele manier verantwoordelijke voor de inhoud van de artikelen op de IVI-pagina.

De IVI pagina

Inwoners kunnen een mooi initiatief, een leuke activiteit, een klacht, een idee, een oproep, een ergenis, een vraag of gewoon een mooi 
verhaal wat ze willen delen met de inwoners van De Ronde Venen naar de redactie van IVI sturen. De copy voor deze IVI pagina kan 
men sturen naar info@inwonersvoorinwoners.nl en moeten aangeleverd worden met een word document. De copy mag maximaal 
250 tekens (inclusief spaties) bevatten en geen onbehoorlijk taalgebruik hebben om voor plaatsing in aanmerking te komen.

info@inwonersvoorinwoners.nl
www.inwonersvoorinwoners.nl

Wilt u als inwoner iets kwijt?
Laat het IVI weten.

Een mevrouw uit Vinkeveen laat 
weten dat kinderen in haar buurt al 
vanaf half november beginnen met 
vuurwerk afsteken. Dit duurt vaak tot 
ergens in januari. Als eigenaar van 
honden, die doodsbang zijn voor
dat lawaai, moet je zes weken lang 
wachten tot midden in de nacht om
je hond uit te laten. Door de muziek 
zo hard mogelijk af te spelen dat
het geluid van de knallen overstemt 
wordt, hopen we dat zij het geknal 
niet horen en zij de straat nog op 
durven. De buren vinden dat natuur-
lijk minder prettig en bezorgen wij 
ongemerkt overlast. Dat is natuurlijk 
ook niet de bedoeling. Een andere 
oplossing is je arme hond volstoppen 
met verdovende medicijnen van de 
dierenarts, maar dat moet je eigenlijk 
niet willen. Vorig jaar hebben wij door 
al deze ellende zelfs uit wanhoop en 
liefde voor de beestjes op de Veluwe 
een vakantiehuisje gehuurd in deze 
periode. De betre�ende parkeigenaar 
adverteert dat vuurwerk niet is toe-
gestaan op zijn park. Helaas is het 
vakantiepark omringt door campings 
die geen verbod hebben en gezien 

het volume van het vuurwerk waren 
onze hondjes daar dus ook niet 
veilig. Rond Nieuwjaarsdag weigerde 
ze de deur uit te gaan, tot wel 40 uur 
lang. Het leek ons goed om hier toch 
nog maar eens wat aandacht aan te 
besteden. En het is niet de bedoeling 
om de traditie ter discussie te stellen 
om op oudjaarsnacht het nieuwe jaar 
in te luiden met vuurwerk. Als het bij 
die twee uurtjes blijft is het dieren-
leed van veel honden en katten wel 
te overzien, maar een aantal weken
is bijna dierenmishandeling. Op 
verzoek van de dierenliefhebbers 
vragen wij aan de jeugd in De Ronde 
Venen om wat meer begrip en om
er rekening mee te houden dat 
sommige huisdieren vaak bang zijn 
van die keiharde knallen en sommige 
zelfs extreem last hebben van dit 
geluid. Misschien dat de ouders
ook met de kinderen hier eens over 
willen praten. Een heel leuk alterna-
tief is om, in plaats van vuurwerk,
aan een andere oudejaarstraditie te 
denken. Koop van het geld een zak 
oliebollen en ga daar lekker met je 
vrienden van genieten! 

Een beetje meer begrip
voor de dieren
Ook dit jaar kregen wij weer wat berichten van over het afsteken van 
vuurwerk en de angst hiervoor van dieren. Met name het feit dat het 
ieder jaar eerder lijkt te beginnen en het harde knalvuurwerk, maakt 
dierenliefhebbers en hun dieren niet blij. 

Uitsterfbeleid
In de zomer hebben wij wat aandacht 
besteed op de IVI-pagina aan het 
hertenkamp in Mijdrecht. Er was 
nogal wat gedoe om die vriendelijke 
beestjes. Er was in januari landelijk 
grote schrik onder de hertenhouders, 
toen door Minister Adema bekend 
werd gemaakt dat de hertenkampen 
na 2024 een uitsterfbeleid moesten 
gaan hanteren. Dit stuitte op veel 
onvrede bij verschillende politieke 
partijen. Maar zeker bij beheerder 
Harry Wahlen van het Hertenkamp in 
Mijdrecht. Hij was daar niet blij mee. 
En wie Harry een beetje kent weet 
dat hij dat niet zomaar over zijn kant 
laat gaan. Via RTV Ronde Venen liet 
hij in Nieuwsronde duidelijk blijken 
dat dit een beetje onzin was en men 

er nog maar eens goed over moest 
nadenken. 

Nieuw onderkomen herten 
noodzakelijk
Tevens vond Harry dat zolang de 
hertjes dan nog mochten genieten 
van hun mooie plek in het herten-
kamp in Mijdrecht het ook wel tijd 
werd voor een nieuw onderkomen. 
Het oude huisje was namelijk meer 
een bouwval dan een veilig dak 
boven het hoofd van de bewoners 
van het Hertenkamp. De oproep van 
Harry in de plaatselijke media bleef 
niet ongemerkt en wethouder 
Maarten van der Greft ging in 
gesprek met Harry. Het resultaat van 
dit overleg is nu te zien in het herten-
kamp, want daar staat een prachtig 

Hertjes in Mijdrecht
weer ‘onder de pannen’
Niet alleen veel inwoners van De Ronde Venen hebben in 2023 een nieuw 
huisje gekregen, ook de hertjes in Mijdrecht hebben een prachtig nieuw 
onderkomen en ze mogen blijven!

nieuw gebouwtje. De herten zijn
dus weer ‘onder de pannen’ zegt
men dan, maar dat gaat in dit geval 
niet helemaal op. Er ligt namelijk
een mooi sedumdak wat weer goed 
is voor maximale biodiversiteit. 

Herten mogen blijven 
We weten niet of het lokale Ronde-
veense nieuws ook minister Adema 
heeft bereikt en heeft kennisge-
nomen van de kritische woorden
van Harry Wahlen. Maar hoe dan ook 
hoorden wij deze week dat de edel-
herten en damherten tóch op de 
hertenkampen mogen blijven. 
Minister Adema komt terug op zijn 
voornemen om de hertenkampen te 
sluiten in verband met dierenwelzijn. 
Er mag weer gefokt worden met de 
dieren. Dit leidde vandaag tot grote 
blijdschap bij dierenhouders en 
-artsen. En Harry kon zijn eeuwige 
glimlacht weer laten stralen. 

De lokale ‘toverfoto’
‘Samen kom je verder’ is het motto van Stichting Inwoners Voor Inwoners 
(IVI). En zo komen wij elke keer weer in contact met inwoners in De Ronde 
Venen die iets toevoegen aan ons netwerk. Zo kwamen wij bij de organi-
satie van het ‘Picknick-Festival’ in contact met fotograaf Wilco de Vries.
Hij heeft voor ons een prachtige fotoreportage gemaakt van het festival 
waarvan u enkele foto’s in deze krant heeft kunnen bewonderen. De 
connectie tussen Wilco en IVI was niet eenmalig en nu hebben wij samen 
met Wilco een leuk initiatief bedacht voor de IVI-pagina. Het idee is dat 
Wilco maandelijks een foto aanlevert van een locatie in De Ronde Venen, 
wat dan een puzzelfoto voor de lezers is. Het is niet zomaar een foto maar 
een soort ‘toverfoto’. Het is de bedoeling dat je even goed moet kijken 
waar deze gemaakt is en wat het is. Deze week hier de eerste ‘toverfoto’ 
van Wilco. Dat is meteen de puzzelfoto van deze maand en de vraag aan 
de lezer: “wat zien we en waar is deze foto gemaakt?” Antwoorden kunt u 
sturen naar info@inwonersvoorinwoners.nl. De lezer met het goede 
antwoord krijgt de foto gratis opgestuurd als PDF per mail, uiteraard 
kunnen ook andere lezers de foto’s nabestellen. En wil je nog meer van 
het prachtige werk van Wilco de Vries bewonderen? Kijk dan eens op zijn 
website: www.contratikfotoklik.nl.




